
1 

 
 

ACTA PLE NÚM.   11/98 
 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 22 DE DESEMBRE DE 1998. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-dos de desembre de mil nou-cents noranta-vuit, es reuneixen a la sala 
de sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr. Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidores/dors 
 
Sr. Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr. Antonio Bouso Varela 
Sr. Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sr. Ignacio Flórez Barrón 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
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Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr. Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sr. Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sr. Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Amador Rosas Outes 
Sr. Francisco Sánchez Granada 
Sr. Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr. Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm. 10/98, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 26 de novembre d'enguany. 
 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 10/98, corresponent 
a la sessió ordinària del dia 26 de novembre de 1998. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per fer 
constar que a l’últim paràgraf de la pàgina 43 de l’acta, s’ha produït un error 
al transcriure el resultat de la votació del punt 17 de l’Ordre del Dia, al fer-se 
constar erròniament que la moció és rebutjada amb el vot en contra dels 
regidors del PSC, IC-IV, CIU i Grup Mixt i a favor de 2 Regidors del PP i 
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l’abstenció d’un Regidor del PP, quant realment la moció va ser aprovada amb 
el vot favorable dels regidors presents dels grups PCS, IC-IV, CIU i Mixt, en 
contra dels Regidors del PP, senyor Amador Rosas Outes i senyora Maria 
Isabel Espinosa Fernández i l’abstenció del Regidor del PP, senyor Francisco 
Sánchez Granada. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Mixt, senyor Ignacio 
Flórez Barrón, per assenyalar que a l’Acta no es recull el que va dir sobre els 4 
representants de la Comissió Permanent del Consell de Medi Ambient, que no 
estan en el Ple, quan haurien de ser-hi, i el Sr. Alcalde així ho va acceptar. 
 
 Després d’això se sotmet a votació l’Acta número 10/98, 
corresponent a la sessió ordinària del dia 26 de novembre de 1998, la qual és 
aprovada per unanimitat, amb les següents esmenes: 
 
 - Pàgina 43, últim paràgraf: 
 
 “Seguidament se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
majoria absoluta com a conseqüència del vot a favor dels Regidors del Grup 
Municipal del PSC, senyors José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes i Teixidó, 
Antonio Bouso Varela, Sergi Fernández Mesa, Joan Antoni García Díaz, 
Cristina Gasull Martínez, Ciriaco Hidalgo Salgado, Judith Ibàñez Vives, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Recio Díaz i Ramon Salabert Parramon; dels Regidors del Grup 
Municipal d'IC-EV, senyora Carmen Romero López, senyors Frederic Prieto 
Caballé, Miguel López Sánchez i Gabriel Serrano Sánchez; dels Regidors del 
Grup Municipal de CIU, senyors Antoni Cortada Valls i Ramon Blanco 
Lorenzo; i del Regidor del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón; 
amb el vot en contra dels Regidors del Grup Municipal del PP, senyor Amador 
Rosas Outes i senyora Mª Isabel Espinosa Fernández; i, amb l'abstenció del 
Regidor del Grup Municipal del PP, senyor Francisco Sánchez Granada, per 
aplicació del que disposa l'article 100 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 
2568/86, de 28 de novembre." 
 
 - Pàgina 27, paràgraf sisè: 
 
 "A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que la comissió permanent fixa un nombre màxim, 
però també dóna flexibilitat per poder incorporar a membres d'altres entitats, i 
que, no per tenir un nom es pot considerar que una persona ja és experta, 
doncs hi ha diverses associacions a la ciutat a les que es pot proposar 
nomenin representants, tot i que no veu inconvenient en incorporar la previsió 
que aquestes 4 persones s'integren al Ple." 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per proposar al Ple municipal que, abans d'entrar a discutir la resta 
de punts de l'Ordre del Dia, i respecte a la problemàtica que s'ha suscitat en 
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relació amb el tancament de l'IES Verdaguer, la Regidora d'Ensenyament, 
senyora Cristina Gasull Martínez, doni compte de com està la situació, 
aclarint,  davant  la  informació  de  la  setmana  passada  i  davant   diferents  
 
 
anàlisis fets amb la comunitat del Centre, que ells fan la demanda d'aturar el 
procediment de tancament, amb unes condicions per mantenir-lo, perquè 
l'equip de Govern està en contra del tancament de l'IES i a favor d'una 
reordenació diferent a la d'ara, i informant que es varen recollir firmes i s'estan 
trametent a la Generalitat, junt amb el suport de l'oposició. 
 
 Seguidament la senyora Cristina Gasull Martínez manifesta que el 
dia 12 va haver-hi una reunió a la Delegació amb totes les parts de la 
comunitat educativa amb interès en mantenir els sis Centres, i que la proposta 
de reordenació es produeix degut a la realitat del descens de la natalitat afecte 
a secundària. 
 
 Després d'això pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per preguntar que si es tanca que passarà amb 
els alumnes i amb el claustre, contestant al respecte la Regidora-Delegada 
d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, que si es tanca, els 
alumnes acabaran el curs en el centre i després passaran a un altre. En quant 
al claustre, es fusionarien el de l'IES Verdaguer amb el de Maria Aurèlia 
Capmany, fent un sol claustre. 
 
 La idea, segueix manifestant la senyora Gasull, és intentar fer un 
Centre que garanteixi els grups per fer-lo créixer cap a munt, més digne i amb 
més qualitat, i així tenir una oferta de centres amb qualitat. 
 
 El senyor Flórez intervé novament per assenyalar que va demanar 
documentació sobre això, que li va ser proporcionada per la Regidora 
d'Ensenyament, i aprofita per demanar que tothom es comprometi a la defensa 
de l'ensenyament públic. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per manifestar que li satisfà que l'equip de 
govern s'adhereixi a aquesta problemàtica. Ells també han fet un prec al 
Parlament per la qualitat de l'ensenyament, perquè baixar la ratio és una 
millora en l'ESO, ja que ara no hi ha excés de població i això és bo per a tots, 
en comparança a altres èpoques passades. 
 
 Així mateix, en relació al problema del claustre, la senyora Carmen 
Romero manifesta que no es pot entrar en el seu funcionament, ja que 
depenen de la Delegació d'Ensenyament, i pensa que dos claustres junts no és 
la solució, en particular, pel desplaçament del professorat. 
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 Finalment pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que el seu grup també està 
d'acord amb aquesta postura. 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 25 de novembre de 1998 
 
 
 PROPOSTES DE L'ÀREA DE SALUT PÚBLICA, SERVEIS SOCIAL I 
DONA  
 
 - Aprovació de la subscripció d’un conveni de col.laboració amb 
APRODICO, per a la realització d’un programa d’activitats per a persones amb 
disminució psíquica d’integració al lleure, esportives i formatives, així com 
grups d’ajuda mútua per a pares. 
 
 
 “Atès que en conformitat al que disposa l'article 25 de la Llei 
7/1985, Reguladora de las Bases del Règim Local, el municipi, per a la gestió 
dels seus interessos i en l'àmbit de les seves competències, pot promoure tota 
classe d'activitats i prestar tots aquells serveis públics que contribueixin a 
satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat veïnal, exercint en tot cas 
competències en matèria de Serveis Socials. 
 
 Atès que aquest Ajuntament i Aprodico, venen actuant 
conjuntament durant els darrers anys, en el desenvolupament d'un programa 
d'activitats per a persones amb disminució psíquica d'integració al lleure, 
esportius i formatives, així com grups d'ajuda mútua per a pares, en la seva 
qualitat d'auxiliar dels poders públics. 
 
 Atès que l'entitat Aprodico està inscrita en el Registre General 
d'Entitats, que és l’única entitat local d'aquestes característiques i que per si 
sola no pot assumir el cost total d'aquestes activitats que no podrien portar-se 
a terme sense la percepció d'una subvenció que excedeixi del 50% del seu cost 
però sense superar el 100 x 100 del total.  
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 Atès que en aquest cas representa el 60.30%, que a nivell municipal 
es consideren d'interès Social i que al no superar les 500.000.- pessetes no es 
perceptiu la realització de convocatòria, per tant es considera necessari el 
pagament de la quantitat estipulada en el conveni.  
 
 Aquesta Regidora Delegada de Salut Pública, Serveis Socials i Dona 
proposa a la Comissió de Govern de l'Ajuntament l'adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar la subscripció d'un Conveni de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i Aprodico, així com l'autorització, 
compromís, obligació i proposta de pagament de la quantitat de 445.000,- 
pessetes en forma de bestreta amb càrrec a la partida pressupostària 
3231348921, a favor d’Aprodico amb relació al programa d'activitats per a 
persones amb disminució psíquica d'integració al lleure, esportives, i 
formatives, així com grups d'ajuda mútua per a pares. 
 
 Segon.- L'entitat Aprodico queda exempt de la prestació de fiances 
en garantia del pagament anticipat de la subvenció en atenció al seu caràcter, 
quedant obligat a justificar l'aplicació de l'import atorgat mitjançant fotocòpies 
compulsades de les factures pel mateix import de la subvenció. 
 
 Tercer.- Facultar al senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que es celebri als efectes previstos en el dispositiu segon del punt 14 de l'Acord 
Plenari de 25 de setembre de 1991.” 
 
 
 Després d'una breu explicació feta per la Regidora-Delegada de 
l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, 
els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Aprovació de la pròrroga del conveni de col.laboració amb el 
Consell Comarcal del Baix Llobregat regulador del finançament de la 
contractació del personal destinat a l’EAIA del  Baix Llobregat. 
 
 
 “El Consell Comarcal del Baix Llobregat mitjançant l'acord adoptat 
pel Ple en sessió celebrada el propassat 27 de maig va aprovar la pròrroga del 
Conveni de col.laboració subscrit entre el Consell Comarcal i els Municipis de 
Cornellà de Llobregat, Esplugues de Llobregat, Sant Feliu de Llobregat, Sant 
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Joan Despí i Sant Just Desvern per el finançament dels professionals que 
integren l'equip d'atenció a la infància i adolescència (EAIA). 
 
 Que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat té interès en seguir 
acollint-se durant l'exercici de 1998 als serveis prestats per l'EAIA prèvia 
pròrroga del conveni, subscrit en el seu dia entre els ajuntaments referenciats 
i el Consell Comarcal del Baix Llobregat. 
 
 Per tot això aquesta Regidora-Delegada de Salut Pública, Serveis 
Socials i Dona proposa a la Comissió de Govern, els següents  
 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la pròrroga del conveni de col.laboració regulador 
del finançament de la contractació del personal destinat a l'EAIA del Baix 
Llobregat, el text del qual s'acompanya com annex al present acord. 
 
 Segon.- Aprovar la despesa de 1.914.319 pessetes corresponent a 
l'aportació de l'exercici de 1998.  
 
 Tercer.- Facultar a la Regidora de Salut Pública, Serveis Socials i 
Dona, Judith Ibàñez Vives, per a la signatura de tots aquells documents que 
siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Quart.- Ratificar el present acord en la propera sessió de Ple que se 
celebri als efectes previstos en el dispositu segon del punt 14 de l'acord Plenari 
de 15 de setembre de 1991.” 
 
 
 Després d'una breu explicació feta per la Regidora-Delegada de 
l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, se 
sotmet a votació la proposta, i és ratificada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 9 de desembre de 1998 
 
 
 PROPOSTA DE L’ÀREA D’ENSENYAMENT 
 
 - Personar-se en el període d’informació als membres del Consell 
Assessor de Formació d’Adults i realitzar al.legacions al projecte de Mapa de la 
Formació Bàsica d’Adults de Catalunya. 
 
 
 “Vist que el Departament de Benestar Social ha elaborat el projecte 
de Mapa de la formació bàsica d’adults a Catalunya, l’ha sotmès a informació 
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dels membres que composen el Consell Assessor de Formació d’Adults i ha 
obert un període per formular al.legacions que finalitza el dia 15 de novembre. 
 
 Atès que l’Ajuntament de Cornellà està interessat en que la formació 
bàsica d’adults respongui a les necessitats formatives de les persones adultes 
de la ciutadania de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per tot això la Regidora-delegada d’Ensenyament proposa a la 
Comissió de Govern l’adopció dels següents  

 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Personar-se en el període d’informació als membres del 
Consell Assessor de Formació d’Adults sobre el projecte de Mapa de la 
Formació Bàsica d’Adults de Catalunya i realitzar les següents al.legacions: 
 
 L’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, tot i que considera positiu 
que s’hagi elaborat el Mapa de la formació bàsica d’adults a Catalunya com a 
factor d’ordenació i instrument que possibilita conèixer la planificació 
educativa, considera preocupant que aquest s’hagi elaborat sense comptar 
amb la participació i cooperació municipal (art.63.o de la Llei 8/1987, de 15 
d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya). Li hauria agradat haver 
pogut opinar abans i haver-lo pogut conèixer oficialment. Li plaurà poder fer el 
seguiment de la seva aplicació i, més endavant, poder fer aportacions en la 
seva revisió i actualització. Pel que fa a les previsions relatives a la ciutat de 
Cornellà de Llobregat l’Ajuntament fa les següents al.legacions: 
 
 1.- El Mapa de la formació bàsica d’adults a Catalunya hauria de 
contemplar els tres grans segments: la formació reglada, la formació 
professionalitzadora i la formació en el lleure que la Llei 3/1991, de 18 de 
març, de formació d’adults preveu. 
 
 2.- S’hauria de garantir la continuïtat del procés formatiu de les 
persones a partir dels 16 anys perquè puguin accedir a les escoles d’adults. 
 
 3.- S’hauria de fer el calendari desplegament del Mapa de la 
formació bàsica d’adults a Catalunya d’acord amb el calendari amb el que s’ha 
implantat la Reforma educativa. 
 
 4.- Si be el nombre de grups dels cursos de: FI, PA CFGM, GES, PA 
a la Universitat previstos sembla que serà suficient per atendre a la demanda 
actual cal preveure el mecanisme d’actualització del Mapa. 
 
 5.- Cornellà hauria de disposar dels cursos de preparació per a les 
proves d’accés als Cicles formatius de grau superior. Es important poder 
ofertar aquests cursos per a afavorir la formació permanent de les persones 
adultes.  
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 6.- Cornellà vol comptar amb al menys un aula d’autoaprenentatge 
que pot donar resposta per a la formació de molts ciutadans tenint en compte 
el nou marc d’horari laboral de moltes empreses 
 
 7.- Cal incloure les infraestructures, l’equipament i la dotació de 
recursos humans i materials necessaris per al correcte desplegament del Mapa  
 
 8.- Ens preocupa que el funcionament dels dos Centres de Formació 
d’Adults de la ciutat puguin donar resposta a les exigències d’aplicació del 
Mapa i a les derivades de la demanda de l’alumnat provenint de l’ESO i del de 
la immigració. Cal que ambdós centres comptin amb el suport de personal 
especialitzat per atendre aquestes noves exigències educatives. 
 
 
 Segon.- Donar compte del present acord al Ple Municipal, a la 
Federació de Municipis de Catalunya i a la Direcció General de Formació 
d’Adults del Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya.” 
 
 
 Després d'una breu explicació feta per la Regidora-Delegada de 
l'Àrea d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, en la que posa de 
manifest que s'han fet 8 al.legacions al mapa escolar, que són, més que res, 
matisacions a aquest, els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 PROPOSTA DE L’ÀREA DE CULTURA, RELACIONS CIUTADANES I 
ESPORTS 
 
 - Aprovar l’atorgament d’una subvenció finalista, en concepte de 
bestreta, a Jinotega, ciutat afectada per les conseqüències de l’huracà “Mitch”. 
 
 
 “Vist que el Ple de data 26 de novembre de 1998 va aprovar per 
moció relativa a les conseqüències catastròfiques generades per l’huracà 
“Mitch” en quatre països de centreamèrica, la concreació de l’ajut solidari amb 
els pobles afectats per aquesta situació, entre els quals està Jinotega 
(Nicaragua), acordant destinar a aquesta ciutat agermanada amb el municipi 
de Cornellà de Llobregat la part no compromesa de la partida de cooperació 
internacional d’aquest Ajuntament en concepte d’ajuda humanitària.  
 
 Atès que posteriorment a l’aprovació d’aquest acord cal concretar 
l’atorgament de la subvenció corresponent i aprovar la despesa i pagament 
d’un import de 4.828.353,- pessetes, amb càrrec a la partida pressupostària 
67 463 49101. 
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 Atès que existeix consignació adequada i suficient en l’esmentada 
partida per atendre al cost de la subvenció. 
 
 Atès que segons es desprèn de l’informe emès pel cap del 
departament  tècnic de Relacions Ciutadanes, la confusa situació existent a la 
zona fa necessari transferir l’import de la subvenció concedida a la Comisión 
Gestora de la Sociedad Jinotegana, la qual organitza exclusivament en la 
ciutat de Jinotega els projectes relacionats amb l’ajut humanitari i canalitzar 
aquest ajut mitjançant l’Organització No Governamental Cooperacció amb 
delegació exclusiva i permanent a la zona, la qual ha donat conformitat a 
aquesta col.laboració. 
 
 
 Per tot això el Tinent d’Alcalde de Cultura, Relacions Ciutadanes i 
Esports, proposa a la Comissió de Govern l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’atorgament d’una subvenció finalista en concepte 
de bestreta a Jinotega, ciutat afectada per les conseqüències de l’huracà 
“Mitch”, segons el detall següent: 
 
 Ajut humanitari 4.828.353,- pessetes. Partida Pressupostària 67 
463 49101. 
 
 Segon.- Autoritzar, disposar i reconèixer l’obligació de l’esmentada 
quantitat amb càrrec a la partida assenyalada, a favor d’Organització No 
Governamental Cooperacció com a entitat col.laboradora que s’encarregarà de 
la gestió de la subvenció concedida. 
 
 Tercer.- La justificació es farà mitjançant l’acreditació de la recepció 
dels fons transferits per part de la Comissió Gestora de la Sociedad Civil 
Jinotegana, beneficiaris de la subvenció i la presentació per part de l’entitat 
Cooperacció, d’un informe d’utilització dels fons transferits. 
 
 Quart.- Notificar a l’entitat col.laboradora l’acord adoptat pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut d’aquest acord, a efectes de la 
ratificació, al Ple Municipal en la propera sessió que celebri.” 
 
 
 Després d’una breu explicació del Regidor de l’Àrea de Serveis a la 
Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, se sotmet a votació la proposta, i és 
ratificada per unanimitat dels assistents. 
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 3.- Ratificar el decret de l'Alcaldia núm. 5374/98, de data 3 de 
desembre, de rectificar errors materials de fet i aritmètics del plec de 
condicions econòmic-administratives particulars, en relació al 
subministrament i instal.lació d’una central telefònica digital pels edificis 
municipals.  
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació, es 
dóna lectura del Decret dictat per l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva 
urgència, el text literal del qual és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 5374/98, de data 3 de desembre 
 
 
 "Vist el plec de condicions econòmic-administratives particulars 
aprovat mitjançant acord plenari de data 29 d’octubre de 1998 per regular la 
contractació, mitjançant concurs, del subministrament i instal.lació d’una 
central telefònica digital per als edificis municipals. 
 
 Atès que revisat el plec de condicions esmentat anteriorment es 
detecten al mateix diferents errors materials i aritmètics que a continuació es 
relacionen: 
 
 - A l’article 7 al fixar les garanties provisional i definitiva s’ha 
produït un error aritmètic en el sentit de que a l’article s’especifica que la 
garantia provisional és el 2 % del tipus de licitació, en aquest cas 10.000.000.- 
pessetes i que la garantia definitiva és el 4 % d’aquest tipus, malgrat això el 
càlcul del 2 % correspon a la garantia provisional i del 4 % per la garantia 
definitiva, calculats ambdós sobre el tipus de licitació, no és correcte ja que el 
2 % de 10.000.000.- pessetes (tipus de licitació) no és 117.732 .- pessetes si 
no 200.000.- pessetes i que el 4 % de 10.000.000.- pessetes no és 235.464.- 
pessetes si no 400.000.- pessetes, per la qual cosa procedeix rectificar l’article 
7 fent constar que l’import correcte de la garantia provisional és de 200.000.- 
pessetes i l’import de la definitiva és de 400.000.- pessetes. 
 
 - En relació a la numeració dels articles aquesta haurà de ser 
correlativa, subsanant doncs el salt de numeració produït entre els articles 7 i 
9, passant en conseqüència l’article 9 a ser el 8, el 10 al 9, el 11 al 10, el 12 al 
11, el 13 al 12, el 14 al 13, el 15 al 14, el 16 al 15 i el 17 al 16. 
 
 - En la pàgina 4, 8è paràgraf, on diu “Tots els documents ressenyats 
hauran de ser originals o fotocòpies autenticades, excepte aquells a que es 
refereixen els apartats 1, 5, 7 i 8 ...” ha de dir: “Tots els documents ressenyats 
hauran de ser originals o fotocòpies autenticades, excepte aquells a que es 
refereixen els apartats 1, 4, 6 i 7 ...”. 
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 - En la pàgina 4, últim paràgraf, on diu: “Que estant assabentat de 
l’anunci de concurs del contracte de subministrament de lots de Nadal pels 
treballadors de l’Ajuntament...” ha de dir: “Que estant assabentat de l’anunci 
de concurs del contracte de subministrament i instal.lació d’una central 
telefònica digital per als edificis municipals ...”. 
 
 Per això, i de conformitat al que disposa l’article 105.2 de la Llei 
30/92 de 26 de novembre de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i 
del Procediment Administratiu Comú, sobre la rectificació d’ofici d’errors 
materials, de fet o aritmètics, es fa necessari procedir a rectificar tots aquests 
errors fent la corresponent publicació al Butlletí Oficial de la Província, i com 
sigui que aquest concurs està en fase de presentació d’ofertes i per tal 
d’ocasionar els menys perjudicis possibles als interessats, és convenient 
ampliar el termini de presentació d’ofertes que finalitza el dia 10 de desembre 
d’enguany, i fixar com a nova data de finalització del període de presentació 
d’ofertes el dia 23 de desembre de 1998. 
 
 Per tot això esmentat, en ús de les atribucions que em confereix 
l’article 21.1.i) de la Llei 7/1985 de 2 d’abril de Bases de Règim Local i l’article 
51.1.j) de la Llei 8/1987 de 15 d’abril Municipal i de Règim Local de Catalunya 
 

RESOLC 
 

 Primer.- Rectificar els errors materials de fet i aritmètics del plec de 
condicions Econòmic-Administratives Particulars aprovat mitjançant acord del 
Ple de data 29 d’octubre de 1998 en relació al subministrament i instal.lació 
d’una central telefònica digital pels edificis municipals que tot seguit es 
relacionen: 
 
 a) En relació a la numeració dels articles, aquesta haurà de ser 
correlativa, subsanant doncs el salt de numeració produït entre els articles 7 i 
9, restant doncs numerats de la següent manera: 
 
 L’1 continua sent l’1, el 2 continua sent el 2, el 3 continua sent el 3, 
el 4 continua sent el 4, el 5 continua sent el 5, el 6 continua sent el 6, el 7 
continua sent el 7, el 9 passa a ser el 8, el 10 passa  a ser el 9, l’11 passa a ser 
el 10, el 12 passa a ser el 11, el 13 passa a ser el 12, el 14 passa a ser el 13, el 
15 passa a ser el 14, el 16 passa a ser el 15, el 17 passa a ser el 16. 
 
 b) En relació a l’error material produït a la pàgina 4 8è paràgraf, on 
diu: “Tots els documents ressenyats hauran de ser originals o fotocòpies 
autenticades, excepte aquells a que es refereixen els apartats, 1, 5, 7 i 8 ...” 
restarà redactat com segueix: 
 
 “Tots els documents ressenyats hauran de ser originals o fotocòpies 
autenticades, excepte aquells a que es refereixen els apartats 1, 4, 6 i 7...” 
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 c) En relació a l’error material produït a la pàgina 4 últim paràgraf; 
on diu “Que estant assabentat de l’anunci de concurs del contracte de 
subministrament de lots de Nadal pels treballadors de l’Ajuntament ...” restarà 
redactar com segueix: 
 
 “Que estant assabentat de l’anunci de concurs del contracte de 
subministrament i instal.lació d’una central telefònica digital per als edificis 
municipals ...” 
 
 d) En relació a l’error aritmètic produït a la pàgina 1 article 7 els dos 
primers paràgrafs de l’esmentat article restaran redactats com segueix: 
 
 “... Garantia Definitiva.- La quantia de la garantia definitiva serà de 
400.000.- pessetes equivalent al 4 % del pressupost del contracte. 
 
 Garantia Provisional .- L’import de la garantia provisional serà de 
200.000.- pessetes equivalent al 2 % del pressupost del contracte...” 
 
 Segon.- Ampliar el termini de presentació d’ofertes fins el 23 de 
desembre de 1998 a les 13 hores i fixar com a data d’obertura dels sobres 
número 1 el dia 4 de gener de 1999 i dels sobres número 2 el dia 11 de gener 
de 1999 a les 12 hores. 
 
 Tercer.- Donar publicitat de les esmentades rectificacions al Butlletí 
Oficial de la Província. 
 
 Quart.- Donar trasllat dels presents acords al Departament de 
Serveis Generals, als components de la Mesa de Contractació i a la Intervenció 
Municipal. 
 
 Cinquè.- Donar compte de la present Resolució a la Comissió 
Informativa de Règim Interior i Governació. 
 
 Sisè.- Donar compte de la present Resolució  al Ple de l’Ajuntament 
per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR I 
GOVERNACIÓ 
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 4.- Aprovació inicial de la derogació de l’Ordenança municipal 
reguladora de les Galeries Privades d’Alimentació. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el text de l’Ordenança Municipal Reguladora de Galeries 
Comercials Privades d’Alimentació, que va ésser aprovada per l’Ajuntament Ple 
en sessió celebrada el dia 25 de juliol de 1983. 
 
 Vistos els respectius informes emesos pels Tècnics Municipals, 
mitjançant els quals es posa de manifest la inaplicabilitat actual del seu 
contingut atès que el règim jurídic aplicable en l’àmbit d’aplicació que regulen 
ve determinat per normativa més recent. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, en conformitat amb el que disposa l’article 49 de la Llei 7/1985 de 
2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb 
l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, i articles 63 i següents, del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel 
que s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar inicialment la derogació del text de l’Ordenança 
Municipal Reguladora de les Galeries Privades d’Alimentació. 
 
 Segon.- Sotmetre el present acord a exposició pública i audiència 
als interessats per un termini de trenta dies, per tal que es puguin presentar 
les reclamacions i suggeriments que s’estimin adients, mitjançant la inserció 
del corresponent edicte en el Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de 
la Generalitat, a un dels mitjans de comunicació escrita, al Butlletí 
d’Informació Municipal i en el tauló d’anuncis de la Corporació. 
 
 Transcorregut l’esmentat termini, sense que hagin recaigut 
reclamacions, l’acord de derogació s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.- Trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de 
Catalunya, en el termini de quinze dies, l’acord d’aprovació definitiva de 
derogació de l’ordenança esmentada.” 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor-Delegat de 
Treball i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado. 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Aprovació inicial de la derogació de l’Ordenança municipal 
de Galeries Comercials no Alimentàries. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el text de l’Ordenança Municipal de Galeries Comercials no 
Alimentàries, que va ésser aprovada per l’Ajuntament Ple en sessió celebrada 
el dia 26 de novembre de 1984. 
 
 Vistos els respectius informes emesos pels Tècnics Municipals, 
mitjançant els quals es posa de manifest la inaplicabilitat actual del seu 
contingut atès que el règim jurídic aplicable en l’àmbit d’aplicació que regulen 
ve determinat per normativa més recent. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, en conformitat amb el que disposa l’article 49 de la Llei 7/1985 de 
2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb 
l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, i articles 63 i següents, del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel 
que s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents: 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar inicialment la derogació del text de l’Ordenança 
Municipal de Galeries Comercials no Alimentàries. 
 
 Segon.- Sotmetre el present acord a exposició pública i audiència 
als interessats per un termini de trenta dies; per tal que es puguin presentar 
les reclamacions i suggeriments que s’estimin adients, mitjançant la inserció 
del corresponent edicte en el Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de 
la Generalitat, a un dels mitjans de comunicació escrita, al Butlletí 
d’Informació Municipal i en el tauló d’anuncis de la Corporació. 
 
 Transcorregut l’esmentat termini, sense que hagin recaigut 
reclamacions, l’acord de derogació s’entendrà definitivament aprovat. 
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 Tercer.- Trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de 
Catalunya, en el termini de quinze dies, l’acord d’aprovació definitiva de 
derogació de l’ordenança esmentada.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Aprovació inicial de la derogació de l’Ordenança municipal 
sobre les condicions tècnico-higienico-sanitàries de les indústries i 
comerços de venda de pa. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 
 “Vist el text de l’Ordenança Municipal sobre les condicions Tècnico-
Higiènico-Sanitàries de fabricació i venda de pa que va ésser aprovada per 
l’Ajuntament Ple en sessió celebrada el dia 10 de febrer de 1983 i el text dels 
acords de modificació puntual de l’esmentada ordenança aprovats 
definitivament mitjançant acords aprovats pel Ple Municipal en sessions 
celebrades en data 20 de març de 1986 i 27 d’octubre de 1986. 
 
 Vistos els respectius informes emesos pels Tècnics Municipals, 
mitjançant els quals es posa de manifest la inaplicabilitat actual del seu 
contingut atès que el règim jurídic aplicable en l’àmbit d’aplicació que regulen 
ve determinat per normativa més recent. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, en conformitat amb el que disposa l’article 49 de la Llei 7/1985 de 
2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb 
l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, i articles 63 i següents, del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel 
que s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents: 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar inicialment la derogació del text de l’Ordenança 
Municipal reguladora de les Condicions Tècnico-Higiènico-Sanitàries de les 
indústries i comerços de venda de pa. 
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 Segon.- Sotmetre el present acord a exposició pública i audiència 
als interessats per un termini de trenta dies, per tal que es puguin presentar 
les reclamacions i suggeriments que s’estimin adients, mitjançant la inserció 
del corresponent edicte en el Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de 
la Generalitat, a un dels mitjans de comunicació escrita, al Butlletí 
d’Informació Municipal i en el tauló d’anuncis de la Corporació. 
 
 Transcorregut l’esmentat termini, sense que hagin recaigut 
reclamacions, l’acord de derogació s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.- Trametre a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de 
Catalunya, en el termini de quinze dies, l’acord d’aprovació definitiva de 
derogació de l’ordenança esmentada.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 7.- Aprovació inicial de la modificació puntual de l’Ordenança 
de Cementiris. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la necessitat d'actualitzar l'Ordenança General de Cementiris, 
així com el Plec de Condicions Generals per a l'adjudicació del dret sobre 
sepultures (nínxols i tombes) del Cementiri Municipal, adequant-les a les 
noves situacions plantejades des de l'entrada en vigor de les mateixes, 
 
 Vist el que disposa l'article 162 de la Llei 8/87, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, en relació amb l'article 49 i 70.2 de 
la Llei 7/85, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
 
 Vist el que disposa l'article 50 de la Llei 8/87, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya en relació amb l'article 22 de la Llei 
7/85, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
 
 A la vista de tot això, la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple Municipal l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
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 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la Disposició 
Transitòria Primera de l'Ordenança General de Cementiris, que restarà 
redactada de la forma següent: 
 
 "Totes aquelles persones que abans de l'entrada en vigor d'aquesta 
Ordenança estiguin en possessió de títols de dret funerari de sepultures 
(nínxols i tombes) sense poder acreditar la seva titularitat, podran sol.licitar la 
transmissió dels mateixos al seu favor sempre que puguin justificar la 
inhumació en la mateixa del cadàver del cònjuge, ascendent, descendent o 
col.lateral fins al 4t. grau per consanguinitat o 2on. per afinitat del sol.licitant, 
amb més de 8 anys d’antelació, i que no estiguin units al titular per una 
relació de parentesc inclosa dins dels quatre primers graus per consanguinitat 
o dels dos primers per afinitat. 
 
 Podran fer-ne ús d'aquesta disposició durant un període màxim de 
cinc anys a comptar des de  l'entrada en vigor de la mateixa". 
 
 Segon.- Aprovar inicialment la modificació de l'Ordenança General 
de Cementiris, introduint un nou article amb la següent redacció: 
 
 "Article 55.- Totes aquelles persones a qui se'ls hagi concedit el dret 
funerari d'un nínxol del Cementiri  Municipal, per un període entre 2 i 5 anys 
i, en aquell moment ostentaren la titularitat d'un altre nínxol del mateix 
Cementiri o bé, se'ls hagi adjudicat un altre a posteriori, podran sol.licitar a 
l'Ajuntament la permuta entre ambdós, sota les següents condicions: 
 
 A).- El nínxol que es retrocedeixi a l'Ajuntament ha de estar buit i 
en condicions d'ésser utilitzat. 
 
 B).- Si la taxa que fixa l'Ordenança Fiscal per a l'adjudicació del dret 
funerari fos la mateixa per a ambdós nínxols, el sol.licitant només deberà 
abonar les despeses establertes per a un canvi de titularitat. 
 
 C).- Si la concessió del dret funerari del nínxol que reb l'Ajuntament 
té assignada una taxa inferior a la del nínxol que entrega, el sol.licitant deurà 
abonar la diferència entre ambdós taxes. 
 
 D).- El nínxol que l'Ajuntament lliuri en contraprestació de la 
permuta s'entendrà sotmès al mateix règim de concessió que el del nínxol que 
rebi". 
 
 Tercer.- Aprovar inicialment la modificació de l'article Sisè del Plec 
de Condicions Generals per a l'adjudicació del dret funerari sobre sepultures, 
que restarà redactat de la forma següent: 
 
 "Sisè: Criteris per a l'adjudicació.- Amb la finalitat que el major 
número possible de residents de Cornellà puguin enterrar als seus familiars al 
Cementiri del seu lloc de residència i, davant la considerable demanda de 
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sepultures i la impossibilitat física d'ampliació del Cementiri, s'estableixen els 
criteris de valoració següents per a l'adjudicació de les mateixes: 
 
 
 A) Per ser resident a Cornellà des de fa més de dos anys.... 5 punts. 
 
 B) Per no ser titulars, ni el sol.licitant, ni el cònjuge, ascendent o 
descendent que amb ell convisquin de cap sepultura en el Cementiri Municipal 
de Cornellà i comprometent-se a no concórrer ni individualment ni per cap 
membre de la unitat familiar radicada en el mateix domicili a més d'una 
sepultura................................................................................... 4 punts. 
 
 C) Per comptar el peticionari a la data de sol.licitud amb una edat 
superior a 70 anys............................................................................... 3 
punts. 
 
 D) Per comptar el peticionari a la data de sol.licitud amb una edat 
superior a 55 anys i inferior a 70........................................................ 2 punts" 
 
 
 Quart.- Sotmetre l’aprovació inicial de les modificacions de 
l'Ordenança i del Plec de Condicions Generals a informació pública i audiència 
als interessats mitjançant la inserció del corresponent anunci al Butlletí 
Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat, a un diari de la  
Província  i  al  taulell  d'anuncis  de l'Ajuntament, per un termini de trenta  
 
dies, transcorregut el qual sense que s'hagin presentat reclamacions o 
al.legacions, s'entendran aprovades definitivament sense necessitat d'un nou 
acord, 
 
 Cinquè.- Aprovat definitivament l'esmentat Reglament, és trametrà 
còpia íntegra i fefaent d'aquest a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat de 
Catalunya i es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigència un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva 
total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà l'esmentat Edicte en el Butlletí d'Informació 
Municipal "Cornellà Informa", en el Taulell d'Anuncis de la Corporació i en el 
Diari Oficial  de la Generalitat de Catalunya, en els que es farà referència del 
Butlletí Oficial de la Província en el que s'hagi publicat íntegrament el seu 
text.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
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 8.- Aprovació de la proposta de plantilla de personal de 
l’Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms per l’exercici 1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de plantilla de personal d’aquesta Corporació i 
dels seus organismes Autònoms, per l’exercici 1999, elaborada pel 
Departament d’Organització i Recursos Humans, així com el projecte de 
pressupostos per l’exercici 1999. 
 
 Atès el que es disposa en els articles 25 i 26 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals i l’article 126 del Reial Decret 
Legislatiu 781/86 de 18 d’abril, 
 
 Atès que aquesta proposta recull les necessitats organitzatives i 
funcionals previstes per aquest exercici. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple Municipal l’adopció del següent: 
 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar la Plantilla del Personal d’aquesta Corporació i 
dels seus Organismes Autònoms per l’exercici 1999, que figura en el document 
annex i que forma part del present acord, de conformitat amb el que es preveu 
en els articles 25 i 26 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals i l’article 126 del Reial Decret Legislatiu 781/86 de 18 d’abril. 
 
 Segon.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya de conformitat a 
l’article 28 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
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 9.- Aprovació de la proposta d’oferta pública d’ocupació de 
l’Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms per l’exercici de 1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de provisió definitiva de places presentada pel 
Departament d’Organització i Recursos Humans, a fi de cobrir les que es 
troben vacants o cobertes de forma interina, realitzada a la vista de la 
proposta de plantilla de personal, el resultat dels processos selectius de 
l’exercici anterior, les baixes produïdes per diferents raons i la nova estructura 
d’organització establerta, 
 
 Atès, el que preveuen els articles 56 i 57 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals, 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent : 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar l’Oferta d’Ocupació Pública d’aquesta Corporació 
per l’exercici 1999 d’acord amb el contingut assenyalat en la part expositiva 
del present acord i de conformitat amb el que estableix l’article 56 i 57 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals; restan fixada la 
mateixa en els següents termes: 

Oferta Pública 1999 

Funcionaris de Carrera 

 

Torn Lliure 
 
Grup 
Llei 

30/84 

 
Classificació 

 
Denominació 

Nombre 
de 

places 
 

D 
Escala Administració General : 
Auxiliar 
 

 
Auxiliar Administratiu/tiva 

 
1 

 
E 

Escala Administració General : 
Subaltern d’ Administració Gral. 
 

 
Subaltern 

 
1 

 
 

A 

Escala d’Administració Especial : 
Sots-escala Tècnica : 
Tècnic Superior 
 

 
 
Advocat 

 
 
2 

 Escala d’Administració Especial:   
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B 

Sots-escala Tècnica: 
Tècnic Mig 
 

 
Estadística 

 
1 

 
 

C 
 

Escala d’Administració Especial: 
Sots-escala de Comeses Especials: 
Tècnic Auxiliar 

 
 
Auxiliar de Biblioteca 

 
 
1 

 
 
 

Personal de Règim Laboral 
 
Torn Lliure 
 

 
Nivell de Titulació 

 
Classificació i denominació 

Nombre 
de 

places 
Llicenciat en Ciències de la 
Informació i de Comunicació 
 

Tècnic Superior en Comunicació 1 

Diplomat Universitari 
 

Tècnic Mig, Serveis per la Dona 1 

Diplomat Social 
 

Tècnic Mig, Gent Gran 1 

Graduat Escolar o equivalent 
 

Auxiliar de Joventut 2 

Estudis primaris 
 

Peó 2 

Promoció Interna 
 

 
Nivell de Titulació 

 
Classificació i denominació 

Nombre 
de 

places 
Diplomat en Treball Social 
 

Educador/a Social 7 

 
 
 
 

Personal de Règim Laboral 
Institut Municipal d’Educació 

 
 

Torn Lliure 
 

 
Nivell de Titulació 

 
Classificació i denominació 

Nombre 
de 
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places 
Diplomat Fisioterapeuta 
 

Fisioterapeuta 1 * 

Professor/a de Música, grau 
mitjà, especialitat en Llenguatge 
Musical i Cant Coral o titulació 
de Professor/a dels Plans 
d’Estudis de Música anteriors 
en les mateixes especialitats.  
 

 
 
 
 
Professor/a de Llenguatge 
Musical i Cant Coral 

 
 
 
 
 

1 * 

Professor/a de Música, grau 
mitjà, especialitat en Clarinet o 
titulació de Professor/a dels 
Plans d’Estudis de Música 
anteriors en les mateixes 
especialitats 
 

 
 
 
 
 
Professor/a de Clarinet 

 
 
 
 
 

1 * 

Professor/a de Música, grau 
mitjà, especialitat en Flauta de 
Bec o titulació de Professor/a 
dels Plans d’Estudis de Música 
anteriors en les mateixes 
especialitats 
 

 
 
 
 
 
Professor/a de Flauta de Bec 

 
 
 
 
 

1 * 

 
 
 
 El sistema de selecció per a totes les places serà per Concurs-
oposició, llevat dels assenyalats amb un asterisc que seran per concurs. 
 Segon.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Aprovació dels plecs de condicions per regir la contractació 
de l’edició, distribució i promoció de la “Guia Oficial del Comerç”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 “Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs, 
de l’Assistència Tècnica per la producció, edició, comercialització de la 
publicitat, distribució i promoció de la “Guia del Comerç de Cornellà”. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Tècnic de 
Desenvolupament Local i la Cap del Departament de Contractació i Patrimoni. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Procedir a la contractació, mitjançant concurs, de 
l’assistència tècnica per la producció, edició, comercialització de la publicitat, 
distribució i promoció de la “Guia del Comerç de Cornellà”. 
 
 Segon.- Autoritzar la despesa amb aplicació a la partida 
91.622.2260519 de l’exercici 1999, subordinat a l’existència de crèdit del 
respectiu pressupost. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte així com l’annex I del mateix.  
 
 Quart.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques del contracte. 
 
 Cinquè.- Convocar concurs per a l'adjudicació de l’assistència 
tècnica per la producció, edició, comercialització de la publicitat, distribució i 
promoció de la “Guia del Comerç de Cornellà” de conformitat amb l'article 181 
de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Sisè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 11.- Aprovació del Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives per regir la subhasta de la concessió administrativa de 
l’ús privatiu d’una parada a l’interior del mercat Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 “Vist el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
Administratives regulador de l’atorgament de la concessió administrativa, 
mitjançant subhasta, de l’ús privatiu, d’una parada composta pel números 36 
i 37 a l’interior del Mercat Centre. 
 
 Vist així mateix l’informe del Departament de Contractació-
Patrimoni. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al ple l’adopció dels següents : 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions que ha de regir l’atorgament 
de la concessió administrativa de l’ús privatiu d’una parada composta pels 
números 36 i 37 a l’interior del Mercat Centre, per a destinar-la a la venda de 
pa i comestibles. 
 
 Segon.- Aprovar la convocatòria de subhasta per l’adjudicació de la 
concessió esmentada. 
 
 Tercer.- Anunciar la licitació i sotmetre l’esmentat plec a exposició 
pública, de forma simultània, durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció dels corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, a efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s’ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal de PP, senyor Amador Rosas Outes, per preguntar si el preu 
de sortida d’aquesta subhasta no és massa alt en relació amb la categoria 
d’aquest Mercat, contestant sobre això el senyor Balmón que hi ha diverses 
maneres de comptabilitzar això, i que creu que no hi haurà problemes perquè 
licitin, però que fins que no es presentin les ofertes no ho podrem assegurar. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 12.- Declarar l’obra nova de la casa de propietat municipal 
situada al carrer d’Ametller núm. 12 i iniciar expedient per procedir a la 
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seva desafectació com a bé de domini i servei públic i qualificar-lo com a 
bé patrimonial. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “L’Ajuntament de Cornellà de Llobregat és propietari de la casa 
situada al carrer d’Ametller, 12 d’aquesta ciutat, la finca té una superfície total 
de 413’16 m2 dels quals 119’14 m2 es troben construïts , essent la seva 
adquisició acordada per l’Ajuntament Ple de data 9 d’octubre de 1975 amb 
l’objecte d’ampliar la Casa Consistorial, formalitzant-se la compra venda 
mitjançant escriptura pública atorgada pel Notari Rafael Herrero de las Heras 
en data 21 de novembre de 1975 i amb número de protocol 3.496 i figura 
inscrita al Registre de la Propietat número 2 de l’Hospitalet al tom i llibre 254 
foli 238 finca número 1112. 
 
 L’esmentada finca figura a l’Inventari Municipal de bens amb la 
qualificació de domini i servei públic, però malgrat que la construcció dataria 
de l’any 1920 segons catàleg del Patrimoni Històric Artístic i Arquitectònic de 
Cornellà de Llobregat, l’esmentada construcció no figura a l’inventari 
municipal de bens ni inscrita al Registre de la Propietat, per la qual cosa 
procedeix regularitzar aquesta situació declarant l’obra nova, fent-la constar a 
l’Inventari i procedir a la seva inscripció al Registre de la Propietat. 
 
 Atès que és interès d’aquesta Corporació cedir l’ús d’aquesta casa a 
l’Organisme Autònom Local de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona 
amb l’objecte de que siguin les dependències on aquest organisme desenvolupi 
les funcions de recaptació en període executiu de tots els deutes corresponents 
als tributs locals i preus públics, així com la recaptació de qualsevol altre 
recurs de dret públic de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, segons conveni 
aprovat mitjançant acord de Ple de data 27 de febrer de 1991. 
 
 Atès que els articles 75 i següents del Reglament de Patrimoni dels 
Ens Locals preveuen la possibilitat de cedir en precari l’ús de béns 
patrimonials a altres administracions que els hagin de destinar a fins d’utilitat 
pública o d’interès social, sempre en benefici d’interessos de caràcter local, es 
fa necessari iniciar expedient de dasafectació de l’esmentada propietat com a 
bé de domini i servei públic i qualificar-lo com a bé patrimonial de conformitat 
al  que disposa l’article 20 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals per així 
poder portar a terme l’esmentada cessió d’ús. 
 
 Vist l’informe de l’Arquitecta Municipal al qual descriu l’esmentada 
construcció i la seva qualificació urbanística, segons el Pla General 
Metropolità, de 14 de juliol de 1976, com a “Equipament existent” (clau 7a) i 
vist així mateix l’informe jurídic de la Cap del Departament de Contractació i 
Patrimoni emès al respecte 
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 Aquesta Comissió Informativa proposa al ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Declarar l’obra nova de la casa de propietat municipal 
situada al carrer d’Ametller número 12, i procedir a la seva anotació a 
l’Inventari Municipal de Béns a efectes de la seva actualització d’acord amb 
l’article 102 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals amb la següent 
descripció: 
 
 “Edifici aïllat envoltat de jardí, de planta baixa mes planta pis i de 
superfície construïda per planta 99’57, tenint, per tant, una superfície total 
construïda de 119’14 m2, que llinda al nord el Carrer Miquel de Roncalí, al sud 
al carrer Ametller, a l’est amb l’aparcament de l’ajuntament i a l’oest amb el 
solar de Miguel de Roncalí nº 14, essent la superfície total de 413’16 m2” 
 
 Segon.- Iniciar expedient per a procedir a la desafectació de la 
propietat municipal descrita al punt primer del presents acords ,com a bé de 
domini i servei públic de conformitat amb el que preveu l’article 20 del 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals i qualificar-lo com a bé patrimonial, 
procedint a la rectificació de l’Inventari Municipal de bens i a la seva inscripció 
al Registre de la Propietat. 
 
 Tercer.- Sotmetre l’expedient a informació pública per un període 
de 15 dies al Butlletí Oficial de la Província i Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya,  transcorregut els quals sense que s’hagin formulat reclamacions o 
alteracions, s’entendrà la desafectació com a definitiva. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde senyor Josep Montilla Aguilera, 
per a la signatura de quants documents siguin necessaris per a l’execució dels 
acords que antecedeixen. 
 
 
 Cinquè.- Comunicar els presents acords al Departament d’Obres i 
Urbanisme i la Intervenció Municipal.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 13.- Complementar l’acord plenari de data 20 de març de 1997 
relatiu a la cessió d’ús a la Generalitat de Catalunya de l’immoble del 
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centre escolar “Jacint Verdaguer”, de conformitat al requeriment de la 
Direcció General de Centres Docents de la Generalitat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “El ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el dia 20 de març de 
1997, rectificat posteriorment per acord de data 24 de setembre de 1997, i a 
petició de la Delegació Territorial del Baix Llobregat del Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, va cedir l’ús , per un termini 
de 30 anys, respecte de l’immoble del Centre Escolar “Jacint Verdaguer”, que 
restarà afectat per impartir ensenyaments secundaris, en el març d’aplicació 
del calendari de la LOGSE, autoritzant a la Generalitat de Catalunya perquè 
pugui realitzar les obres necessàries d’adaptació del Centre”. 
 
 El passat 22 d’octubre va tenir entrada en aquest Ajuntament un 
escrit de la Direcció General de Centres Docents del Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, mitjançant el qual ens 
sol.licita acord complementari de l’esmentat acord plenari de data 20 de març 
de 1997, que com ja s’ha dit anteriorment va ser rectificat per acord de ple de 
data 24 de setembre de 1997, al qual es descrigui breument l’edificació del 
centre de primària que es cedeix en ús per 30 anys de conformitat amb 
l’informe emès per l’arquitecte municipal en data 11 de maig de 1998 i que va 
ser tramès a la Generalitat per aquest Ajuntament. 
 
 Vist l’informe de l’arquitecte municipal de data 11 de maig de 1998, 
al qual s’ha fet referència al paràgraf anterior, al qual efectivament es descriu 
l’edificació que es cedeix en ús. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents: 
 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Complementar l’acord plenari de data 20 de març de 1997, 
i posteriorment rectificat mitjançant acord de ple de data 24 de setembre de 
1997, en el sentit de que, de conformitat amb l’exposat a la part expositiva, 
s’inclogui la descripció de l’immoble que es cedeix en ús i que de conformitat a 
l’informe emès per l’arquitecte municipal en data 11 de març de 1998 seria la 
següent: 
 
 a) Es sol urbà. 
 
 b) Zona d’equipaments comunitaris i dotacions actuals (clau 7a). 

Les condicions d’edificació son las pròpies de l’àrea contigua 
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qualificada com zona 18 i desenvolupada per al Pla Parcial de la 
Ciutat Satèlite de Sant Ildefons, aprovat el 7 de juliol de 1.959. 

 
 c)  Es solar 
 
 d) Pla General Metropolità del 14 de juliol de 1976. 
 
 e) No hi ha suspensió d’atorgament de llicències. 
 
 f) Es possible obtenir llicència ajustada als paràmetres de la lletra 

b.) 
 
 g)  No està en curs la revisió del planejament. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a la Direcció General de 
Centres Docents del Departament d’Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya, al Departament d’Infraestructures Escolars, Obres i Urbanisme i la 
Intervenció Municipal.” 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 14.- Cancel.lar els assentaments registrals que figuren en el 
Registre de la Propietat de l’Hospitalet de Llobregat, relatius a 
l’aparcament subterrani de la Plaça Galícia. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “En data 28 de març de 1996 l’Ajuntament ple va aprovar els acords 
següents: 
 “Primer.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani en els 
terrenys municipals ubicats al subsòl de la plaça Galícia, entre els carrers 
Cristòfol Llarguès, Buri i Campfaso, utilitzant la forma de gestió directa com a 
modalitat de prestació del servei, que assumirà la Societat Privada Municipal 
d’Aparcaments de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima (SOMAPSA) 
constituïda a l’efecte. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives que ha de regir la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, per l’execució de les obres de 
construcció de l’esmentat aparcament soterrani. 
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 Tercer.- Adjudicar la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, a que fa referència l’article 
57 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a la Societat Privada 
Municipal d’Aparcaments de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima 
(SOMAPSA) per l’execució de les obres de construcció de l’esmentat 
aparcament.” 
 
 En data 25 d’abril de 1996 el ple de l’Ajuntament va aprovar 
definitivament el projecte bàsic d’obra ordinària, d’aparcament soterrani de la 
plaça Galícia, redactat pel senyor Jordi Frontons-Arquitecte. 
 
 Atès que mitjançant escriptura pública atorgada davant el Notari de 
Cornellà de Llobregat, senyor Ildefonso Sánchez Prat, a 2 de juliol de 1996, 
amb el número 1.562 del seu protocol, l’Empresa Societat Municipal 
d’Aparcaments (SOMAPSA) va sol.licitar la inscripció del dret reial 
administratiu respecte de la gestió directa atorgada a la Societat Privada 
Municipal d’Aparcaments de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima 
(SOMAPSA), així com declarar l’obra nova efectuada, exercitada com a 
conseqüència de l’esmentat dret reial. 
 
 Atès que dita escriptura va causar inscripció en el Registre de la 
Propietat de l’Hospitalet número 2 com finca 42.344, del tom i llibre 755, foli 
074 i successius, així, a la inscripció segona de dita finca , es troba inscrita la 
concessió de la gestió directa per a la construcció i explotació d’un aparcament 
soterrani que constitueix la finca número 42.344 a favor de la Companyia 
Mercantil denominada “Desarrollo Urbano de Cornellà, Societat Anònima”- 
EMDUCSA- a títol de fusió per absorció. 
 
 Atès que el ple de l’Ajuntament en sessió celebrada el 24 d’abril de 
1997 amb l’objecte de que la formalització de les concessions es faran en el 
futur en document administratiu i no en escriptura pública, va aprovar la 
prestació del servei d’expedició de títol municipal a favor del titular del dret 
concessional d’una plaça d’aparcament o traster en els aparcaments 
municipals, així com la creació d’un Registre Especial de Títols concessionals 
centralitzat al departament de Contractació-Patrimoni, a on s’inscriuran els 
successius titulars dels esmentats drets concessional, aprovant alhora la 
inclusió a l’ordenança fiscal número 6, reguladora de la Taxa per expedició de 
Documents Administratius de la Tarifa corresponent per cada títol a favor del 
titular del dret concessional d’una plaça d’aparcament o traster en els 
aparcaments municipals, essent l’import de la mateixa 15.000,- pessetes. 
 
 En data 26 de novembre de 1998 l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i EMDUCSA formalitzan Acta de Mutu Acord per tal de procedir a la 
cancel.lació a efectes registrals, dels assentaments registrals següents : 
 
 a) Del dret real administratiu en que consisteix la gestió directa com 
a modalitat de prestació del servei d’aparcament soterrani en els terrenys 
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municipals ubicats al subsòl de la Plaça Galícia, entre el carrers Cristòfor 
Llargués, Buri i Campfaso del municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 b) De l’adjudicació de la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament. 
 
 c) Del articles del Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives que ha de regir la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, que per tenir transcendència 
real, figuren inscrits al Registre de la Propietat. 
 
 Per tot això esmentat i a la vista del contingut de l’Acta formalitzada 
aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, proposa al ple 
l’adopció dels següents : 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar i ratificar l’Acta de Mutu Acord formalitzada per 
l’Ajuntament de Cornellà i EMDUCSA per a procedir a la cancel.lació dels 
assentaments registrals, relatius a la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
de propietat municipal, ubicats al subsòl de la Plaça Galícia, entre els carrers 
Cristòfol Llarguès, Buri i Campfaso, i que figura com annex I del present 
acord. 
 
 Segon.- Procedir a la cancel.lació a efectes registrals dels 
assentaments registrals següents : 
 
 a) Del dret real administratiu en que consisteix la gestió directa com 
a modalitat de prestació del servei d’aparcament soterrani en els terrenys 
municipals ubicats al subsòl de la Plaça Galícia, entre el carrers Cristòfol 
Llargués, Buri i Campfaso del municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 b) De l’adjudicació de la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament. 
 
 c) Del articles del Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives que ha de regir la concessió de l’ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d’aparcament, que per tenir transcendència 
real, figuren inscrits al Registre de la Propietat. 
 Tercer.- Deixar vigent l’assentament registral per virtut del qual va 
declarar-se l’obra nova, arrel de l’escriptura atorgada pel Notari de Cornellà de 
Llobregat, senyor Ildefonso Sánchez Prat, en data 2 de juliol de 1996, amb el 
número de protocol 1.562. 
 
 Quart.- Deixar vigent l’assentament registral relatiu a la inscripció 
del Reglament Intern de la Comunitat d’Usuaris que fou protocolitzat en 
aquella mateixa escriptura. 
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 Cinquè.- Presentar davant el Registre de la Propietat el 
corresponent certificat expedit per la Secretaria General per tal d’executar els 
acords que antecedeixen.  
 
 Sisè.- Comunicar el present acord a l’Empresa EMDUCSA.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula l'Alcalde, senyor 
José Montilla Aguilera, per informar que hi ha gestions avançades perquè a 
Cornellà hi hagi un Registre de la Propietat, fetes amb la Generalitat de 
Catalunya, i estem a l’espera que la Direcció General ho autoritzi. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, 
ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 15.- Aprovació definitiva de la imposició, ordenació i 
modificació dels tributs i preus públics per a 1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'acord adoptat pel Ple Municipal en sessió del dia 29 d'octubre 
de 1998 d'aprovació provisional, d'imposició, supressió i modificació de les 
Ordenances Fiscals, així com de modificació dels Preus Públics per a l'exercici 
de 1999,  
 
 Atès que l'esmentat acord ha estat exposat al públic, segons anunci 
d'exposició publicat al Butlletí Oficial de la Província número 261 de data 31 
d'octubre de 1998, als efectes de presentar reclamacions, de conformitat amb 
el que disposen els apartats 1 i 2 de l'article 17 de la Llei 39/88, de 28 de 
desembre, reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Atès que dins del període previst s'ha presentat un escrit 
d'al.legacions per part del Grup Municipal del Partit Popular, representat pel 
senyor Candido-Amador Rosas Outes, 
 
 Atès que les al.legacions es concreten en els motius i en les 
Ordenances que tot seguit es detallen: 
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 1.- Que un número significatiu de taxes no s'ajusten al que disposa 
l'article 24 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre reguladora de les Hisendes 
Locals. 
 
 
 2.- Ordenança Fiscal número 9. Taxa per llicència d'obertura 
d'establiments i de serveis complementaris. 
 
 a) L'import de la Taxa no hauria de dependre de l'activitat que es 
desenvolupa al local perquè el tràmit de concessió de llicència es igual per a 
totes. 
 
 b 1.) No hauria d'existir diferència en la tarifa de les inspeccions que 
s'efectuen pels Tècnics Municipals.  
 
 b 2.) Contradicció entre la tarifa segona de l'annex de tarifes i 
l'article 3.7 de l'Ordenança número 6, i si es fa per via de sanció hauria de ser 
en un capítol apart. 
 
 
 3.- Ordenança Fiscal número 10. Taxa per recollida d'escombraries. 
 
 a) No s'aplica a la Taxa una reducció per a compensar l'increment 
de l'Impost sobre béns immobles. 
 
 b) Existeixen activitats que el volum d'escombraries que produeixen 
es inferior a la d'un habitatge, la qual cosa no suposa un major volum ni 
dedicar-hi més temps. 
 
 
 4.- Ordenança Fiscal número 18. Taxa per l'estacionament de 
vehicles de tracció mecànica en les vies públiques municipals. 
 
 a) Els imports són elevats pels serveis que es presten, ja que no 
s'ofereix vigilància ni seguretat, solsament el poder aparcar.  
 
 b) Els beneficis sel's queden una empresa privada i els aparells són 
antiquats i no faciliten el canvi. 
 5.- Falta de l'estudi del cost real o previsible dels serveis 
 
 
 Atès que els motius al.legats pel reclamant han de ser desestimats 
en base als arguments que s'especifiquen a continuació, per a cadascuna de 
les al.legacions: 
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 1.- Que un número significatiu de taxes no s'ajusten al que disposa 
l'article 24 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre reguladora de les Hisendes 
Locals. 
 
 En l'escrit no s'especifica quines són les taxes que no s'ajusten al 
que disposa el citat article 24, per la qual cosa al plantejar l'al.legació 
d'aquesta forma tant genèrica no es pot examinar el seu contingut, màxim 
tenint en compte que les propostes formulades de modificació de les 
Ordenances compleixen el que disposa el referit article. 
 
 
 2.- Ordenança Fiscal número 9. Taxa per llicència d'obertura 
d'establiments i de serveis complementaris. 
 
 a) S'ha de tenir en compte que la base imposable de la Taxa està 
constituïda per les tarifes dels epígrafs de l'Impost d'activitats econòmiques, 
les quals incorporen el principi tributari de capacitat econòmica, segons el que 
disposa l'article 24.4 de la Llei 39/1988, que a la vegada es trasllada a la Taxa. 
A més, s'ha de considerar que l'activitat administrativa que es presta en la 
tramitació dels corresponents expedients d'atorgament de llicència varia en 
funció del tipus d'activitat a instal.lar. 
 
 b 1.) Respecte a la diferència en les tarifes de les inspeccions que 
realitzen els tècnics municipals i, en concret, les previstes en les Tarifes 1ª i 2ª 
de la indicada Ordenança número 9 i l'apartat 3.7 de l'article 6è de 
l'Ordenança número 6, és evident que es tracta d'inspeccions de contingut i 
finalitat diferents, doncs les previstes a l'Ordenança número 9 estan 
encaminades a la comprovació de totes les mesures de seguretat pel correcte 
funcionament de les indústries i dels locals destinats a pública concurrència, 
comerços i d'altres activitats, mentre que les assenyalades a la número 6 
preveuen qualsevol tipus d'inspecció realitzades pels Serveis d'Urbanisme. 
 
 b 2.) Sobre la qüestió de les sancions és evident que no es regula 
cap sanció en les tarifes de les inspeccions de l'Ordenança número 9. En el 
supòsit que es tipifiqués la seva imposició es tramitarien mitjançant un 
procediment separat, tal com estableix l'article 34 de la Llei 1/1998, de 26 de 
febrer, de Drets i Garanties dels Contribuents. 
 
 Una altra consideració, sobre aquesta Ordenança és que ni el seu 
contingut ni la quota tributària s'ha modificat, i per tant, no forma part de 
l'acord d'aprovació provisional objecte de la reclamació. 
 
 
 3.- Ordenança Fiscal número 10. Taxa per recollida d'escombraries. 
 
 a) La Taxa per recollida d'escombraries es va establir de conformitat 
amb el que disposa l'article 20 i següents de l'al.ludida Llei 39/1988, per la 
qual cosa s'ajusta totalment al que assenyala la legislació vigent. 
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 b) La quota tributària de la Taxa s'ha fixat segons es preveu en 
l'article 24.2 de la indicada Llei 39/1988, i es pondera, per a determinar-la, el 
tipus d'activitat que es desenvolupa al local i la superfície, essent ambdós 
criteris totalment objectius per a la seva aplicació. 
 
 
 4.- Ordenança Fiscal número 18. Taxa per l'estacionament de 
vehicles de tracció mecànica en les vies públiques municipals. 
 
 a) L'import de la taxa s'ha establert de conformitat amb el que 
disposa l'esmentat article 24.2 de la Llei 39/1988. 
 
 En quant a que no s'ofereix vigilància ni seguretat, sols el poder 
aparcar, s'ha de matisar que la naturalesa de la Taxa és únicament per la 
utilització privativa o aprofitament especial del domini públic amb 
l'estacionament de vehicles, segons estableix l'article 20 apartat 3 u) de la Llei 
39/1988. En conseqüència, no disposa ni la vigilància dels vehicles ni 
qualsevol altre concepte similar. 
 
 b) Pel que fa a les al.legacions que el servei es realitza mitjançant 
una empresa, titular de la corresponent concessió, i que els aparells són 
antiquats i no faciliten el canvi, s'ha de dir que aquestes no tenen cap relació 
amb la modificació de les Ordenances que s'està tramitant. 
 
 
 5.- Falta de l'estudi del cost real o previsible dels serveis. 
 
 Tots els estudis referits consten en l'expedient presentat al Ple de 
modificació d'ordenances. Al no detallar-se en l'escrit quins són els que hi 
manquen i exposar-ho d'una forma totalment omnímode, no es factible entrar 
a analitzar aquesta al.legació. 
 
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l'adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Desestimar les al.legacions presentades pel senyor 
Cándido Amador Rosas Outes, en representació del Grup Municipal del Partit 
Popular, pels motius abans exposats. 
 
 Segon.- Aprovar definitivament la imposició de les taxes per la 
utilització privativa o l'aprofitament especial del domini públic local i per la 
prestació de serveis o realització d'activitats administratives de competència 
local, que a continuació s'indiquen, així com de les Ordenances Fiscals que les 
regulen les quals regiran a partir del dia 1 de gener de 1999. 
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Número Concepte  
 
14 Taxa per la utilització i prestació de serveis a Can Mercader. 
 
15 Taxa per l'ocupació de terrenys d'ús públic amb mercaderies 

material de construcció, runes, tanques, puntals, estíntols, bastides 
i altres instal.lacions anàlogues. 

 
16 Taxa per les ocupacions del subsòl, el sòl i la volada de la via 

pública. 
 
17 Taxa per les entrades de vehicles en propietats particulars, les 

reserves de la via pública permanent i reserva temporal (càrrega i 
descàrrega). 

 
18 Taxa per l'estacionament de vehicles de tracció mecànica en les vies 

públiques municipals. 
 
19 Taxa per l'ocupació de terrenys d'ús públic per a activitats 

lucratives. 
 
20 Taxa per l'aprofitament i serveis als mercats municipals. 
 
21 Taxa per la vigilància especial dels establiments que la sol.licitin. 
 
22 Taxa pels serveis d'inspecció sanitària en general i els d'anàlisi 

químiques, bacteriològiques i qualsevol altres de naturalesa 
semblant. 

 
23 Taxa per la prestació dels serveis en instal.lacions esportives. 
 
24 Taxa per la prestació de serveis a les Escoles Bressol. 
 
25 Taxa per la prestació de serveis a les Escoles Municipals 

d'Ensenyament Especial. 
 
26 Taxa per la prestació de serveis en el Centre d'Atenció Precoç i 

servei de Ludoteca. 
 
27 Taxa per la prestació de serveis a l'Escola d'Educació Especial de 

Can Mercader.  
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 Tercer.- Aprovar definitivament la supressió, amb efectes del dia 1 
de gener de 1999, de les actuals ordenances reguladores dels Preus Públics 
que a continuació s'especifiquen: 
 
 
Número Concepte  
 
15 per l'ocupació de terrenys d'ús públic amb mercaderies, materials 

de construcció, runa, tanques, puntals, estíntols, bastides i altres 
instal.lacions anàlogues 

 
16 per les ocupacions del subsòl, el sòl i la volada de la via pública 
 
17 per les entrades de vehicles en propietats particulars, les reserves 

de la via pública permanent i reserva temporal (càrrega i descàrrega) 
 
18 per l'estacionament de vehicles de tracció mecànica en les vies 

públiques municipals 
 
19 per l'ocupació de terrenys d'ús públic per activitats lucratives 
 
20 per l'aprofitament i serveis als mercats municipals 
 
21 per la vigilància especial dels establiments que la sol.licitin 
 
22 pels serveis d'inspecció sanitària en general i els d'anàlisi 

químiques, bacteriològiques i qualsevol altres de naturalesa 
semblant 

 
23 per la prestació dels serveis en instal.lacions esportives 
 
24 per la utilització d'instal.lacions culturals, recreatives, recinte de la 

fira i altres béns de propietat municipal 
 
25 per la prestació de serveis a les Escoles Bressol 
 
26 per la prestació de serveis a les Escoles Municipals d'Ensenyament 

Especial 
 
27 per la prestació de serveis en el Centre d'Atenció Precoç i servei de 

Ludoteca 
 
28 per la prestació de serveis a l'escola d'Educació Especial de Can 

Mercader 
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 Quart.- Aprovar definitivament les modificacions de l'Ordenança 
General de gestió, recaptació i inspecció i les Ordenances Fiscals que han de 
regir a l'exercici de 1999, que tot seguit es detallen, així com el nou número 
d'ordre de l'ordenança de contribucions especials que fins ara li corresponia el 
número 14 pel número 28, 
 
 
Número Concepte  
 
1 Impost sobre béns immobles 
 
3 Impost sobre vehicles de tracció mecànica 
 
6 Taxa per expedició de documents administratius 
 
7 Taxa per la utilització de l'escut del municipi 
 
8 Taxa per serveis urbanístics 
 
9 Taxa per llicència d'obertura d'establiments i de serveis 

complementaris 
 
10 Taxa per recollida d'escombraries 
 
11 Taxa de cementiri municipal 
 
13 Taxa per serveis especials per espectacles o transport 
 
17 Taxa per les entrades de vehicles en propietats particulars, les 

reserves de la via pública permanents i reserves temporals (càrrega i 
descàrrega) 

 
19 Taxa per l'ocupació de terrenys d'ús públic per activitats lucratives 
 
20 Taxa per l'aprofitament i serveis als mercats municipals 
 
23 Taxa per la prestació dels serveis en instal.lacions esportives 
 
 
 Cinquè.- Aprovar definitivament la modificació de l'Ordenança 
reguladora dels Preus Públics per a l'exercici de 1999, així com la incorporació 
dels preus públics que hi figuren inclosos. 
 
 Sisè.- Publicar en el Butlletí Oficial de la Província els textes 
íntegres de les Ordenances d'imposició i modificació de tributs, així com la de 
modificació dels Preus Públics. 
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 Setè.- Disposar que la imposició de taxes i les modificacions de les 
Ordenances Fiscals i dels Preus Públics, entrin en vigor el dia 1 de gener de 
1999. 
 
 Vuitè.- Notificar el present acord al senyor Rosas, en representació 
del Grup Municipal del Partit Popular.” 
 
 
 Després d’una explicació del contingut del punt feta pel President-
Delegat de la Comissió Informativa de l’Àrea de Planificació, Economia i 
Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, intervé el Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que segueix 
mantenint el seu criteri de que es continua vulnerant l’article 24 de la Llei 
38/1988, encara que observa que en les previsions d’ingressos del pressupost 
hi ha una baixada des de l'any 1997, ja que en quan a obertures, hi havien 
117 milions l'any 1998 i ara per l'any 1999 es xifra en 105 milions, 67 milions 
per sota de l'import del cost. Igualment manifesta que en activitats també està 
baixant. 
 
 En relació amb l'Ordenança número 10, relativa a la taxa 
d'escombraries de locals comercials, creu que a l'igual que els habitatges han 
de tenir incloses les escombraries en el IBI, qüestió que reitera un altre cop, ja 
que no es va rebaixar amb la implantació de l'IBI, quant hi ha activitats amb 
barems inferiors als d'alguns habitatges i que paguen molt més. 
 
 Pel que fa a l'Ordenança número 18, relativa a les denominades 
zones blaves, el senyor Rosas manifesta que l'augment passa de 150 a 175 
pessetes l'hora i mitja, la qual cosa fa que amb aquesta quantitat hi hagui 
poca diferència de deixar-lo al carrer o en un aparcament privat, quant al 
carrer, a més de no haver-hi vigilància, hi ha altres riscos, i a més no hi ha 
despeses d'assegurances que emparin l'aparcament al carrer. En relació amb 
el servei de grua, si es desglossés ordenança per ordenança, es veuria que 
tampoc hi ha diferències entre una zona normal o una altra diferent que paga 
el doble. 
 
 Per tot això, per considerar que se vulnera l'article 24 de la Llei 
38/1988, el vot del seu grup serà en contra. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Mixt, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, per ratificar-se en la seva posició manifestada en relació 
a l'aprovació inicial, per la qual cosa s'abstindrà. 
 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal de CIU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per manifestar que el seu grup també s'abstindrà. 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar, en relació amb les llicències d'obertura, que hi ha una llei nova 
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que entrarà en vigor molt aviat, relativa a la intervenció integral de 
l’Administració  Ambiental,  que  regula  el  tema  de les llicències i que tindrà  
 
 
 
 
una repercussió important en la davallada dels ingressos per aquesta taxa. La 
Llei encara no ha entrat en vigor, però té importants novetats, sobre tot en 
aquesta matèria, per això s'ha fet una previsió a la baixa, ja que no cal inflar el 
pressupost, en tant en quant no sabem les llicències que es demanaran, però 
el que sembla segur es que degut a aquesta llei es recaptarà menys. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, Francisco Sánchez Granada i 
la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, i amb l’abstenció dels Regidors del 
Grup Municipal de CIU, senyors Antoni Cortada i Valls i Ramón Blanco 
Lorenzo i del Regidor del Grup Mixt, Igancio Flórez Barrón. 
 
 
 
 
 16.- Aprovació inicial del Pressupost General per a l’exercici 
1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “L’Alcaldia-Presidència, d’acord amb allò previst en l’article 149, de 
la Llei 39/1988 Reguladora de les Hisendes Locals i l’article 18 del Reial 
Decret 500/1990 ha format el Projecte de Pressupost General de l’Ajuntament 
per a 1999, que ha estat informat favorablement per la Comissió Informativa 
de Planificació, Economia i Hisenda, per la qual cosa el sotasignant proposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovació inicial, de conformitat amb l’establert a l’article 
112 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i a l’article 149.5 de la Llei 39/1988 de la 
Llei Reguladora d’Hisendes Locals, del Pressupost General per a l’exercici de 
1999, integrat pels Pressupostos de l’Ajuntament, de l’Institut Municipal 
d’Educació, del Patronat Municipal de Ràdio Cornellà i de les Empreses 
Municipals amb capital íntegrament local; Societat Promoció Econòmica de 
Cornellà, Societat Anònima (PRECSA), i Societat de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA) i l’Estat de Consolidació general, el 
resum dels quals per capítols pressupostaris són del següent tenor literal: 
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Pressupost General 1999 

 

ESTAT DE CONSOLIDACIÓ

ESTAT DE DESPESES

CAPITOL DESCRIPCIO AJUNTAMENT I.M.E. RADIO PRECSA EMDUCSA OP.INTERNES TOTAL
1 DESPESES PERSONAL 2.030.058.907 144.677.986 8.744.210 316.375.788 100.723.451 0 2.600.580.342
2 BENS I SERVEIS 2.114.345.737 72.566.102 14.925.000 261.861.440 2.146.266.151 (29.102.000) 4.580.862.430
3 DESPESES FINANC. 89.500.000 0 0 12.000.000 510.000 0 102.010.000
4 TRANSF.CORRENTS 589.477.569 19.325.005 0 0 0 (155.051.129) 453.751.445

OPERACIONS CORRENTS 4.823.382.213 236.569.093 23.669.210 590.237.228 2.247.499.602 (184.153.129) 7.737.204.217
6 INVERSIONS REALS 718.313.472 3.982.022 0 114.900.000 138.540.828 0 975.736.322
7 TRANSF.CAPITAL 147.000.000 0 0 0 0 (110.000.000) 37.000.000
8 ACTIUS FINANCERS 0 0 0 0 0 0 0
9 PASSIUS FINANCERS 297.605.000 0 0 0 0 0 297.605.000

OPERACIONS DE CAPITAL 1.162.918.472 3.982.022 0 114.900.000 138.540.828 (110.000.000) 1.310.341.322

TOTAL DESPESES 5.986.300.685 240.551.115 23.669.210 705.137.228 2.386.040.430 (294.153.129) 9.047.545.539

  
ESTAT D'INGRESSSOS

CAPITOL DESCRIPCIO AJUNTAMENT I.M.E. RADIO PRECSA EMDUCSA OP.INTERNAS TOTAL
1 IMPOSTOS DIRECTES 2.776.741.264 0 0 0 0 (3.702.000) 2.773.039.264
2 IMPOSTOS INDIRECTES 102.000.000 0 0 0 0 0 102.000.000
3 TAXES I ALTRES ING. 601.695.243 80.168.695 10.900.000 245.454.919 0 (25.400.000) 912.818.857
4 TRANSF.CORRENTS 1.846.529.347 158.882.420 12.719.210 369.003.480 0 (155.051.129) 2.232.083.328
5 ING.PATRIMONIALS 106.626.000 1.500.000 50.000 16.341.000 2.561.917.270 0 2.686.434.270

OPERACIONS CORRENTS 5.433.591.854 240.551.115 23.669.210 630.799.399 2.561.917.270 (184.153.129) 8.706.375.719
6 ALIENACIO INVERSIONS 0 0 0 0 0 0 0
7 TRANSF.CAPITAL 0 0 0 110.000.000 0 (110.000.000) 0
8 ACTIUS FINANCERS 0 0 0 0 0 0
9 PASSIUS FINANCERS 552.708.831 0 0 0 0 0 552.708.831

OPERACIONS DE CAPITAL 552.708.831 0 0 110.000.000 0 (110.000.000) 552.708.831

TOTAL INGRESSOS 5.986.300.685 240.551.115 23.669.210 740.799.399 2.561.917.270 (294.153.129) 9.259.084.550

 
 
 
 Segon.- Aprovar les Bases d’Execució del Pressupost General per a 
1999. 
 
 Tercer.- Exposar al públic i donar al present acord la publicitat 
establerta a l’article 150 de la Llei 39/1988 Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present acord s’entendrà aprovat definitivament, si 
durant el termini d’exposició al públic no es presenten reclamacions.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramon, per posar de manifest que es tracta d’un pressupost de 
continuïtat, resultat d’un procés que va començar amb l’inici del mandat, 
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assenyalant que des de llavors aquest Ajuntament ha fet unes inversions de 
més de 5.000 milions de pessetes, producte també d’una bona gestió, ja que, 
per exemple, s’han aconseguit incloure mil noves unitats en el cadastre, el 
qual és un cas únic a España. 
 
 A l’inici d’aquest mandat, segueix manifestant el senyor Salabert, la 
diferència d’aquest Ajuntament respecte d’altres de similars característiques 
de l’entorn, en quant a pressió fiscal, es situava en torn al 0,21%, avui es situa 
en el 0,54%. Hi ha un control de la despesa corrent, particularment en quant 
el cost del personal, que solament suposa el 33% del pressupost, quant la 
mitjana dels Municipis similars es situa en el 40%, el qual vol dir que el nostre 
personal és més productiu i, conseqüentment, agraeix que no demanin un 
increment salarial. Devem un 13% menys del que devien a l’inici del mandat, 
producte, no solament de la baixada dels tipus d’interès, sinó també d’una 
renegociació dels crèdits vigents, en uns casos, la seva cancel.lació, en altres, i 
la no subscripció de noves operacions d’aquesta naturalesa. 
 
 Actualment el 6% del conjunt del pressupost té per objectiu la 
promoció econòmica i ocupacional de la ciutat a través de PRECSA, el que, 
sense dubte, ha contribuït a que l’atur s’hagi reduït en 3.386 persones. 
 
 També el Pla Integral del Comerç dóna dades de bons resultats i, en 
matèria de solidaritat pel desenvolupament, hem passat d’una aportació del 
0,45% del pressupost, al 7%. 
 
 En matèria de medi ambient, segueix assenyalant el senyor 
Salabert, es va fer un estudi, i el departament d’Urbanisme ha treballat per a 
la instal.lació d’una deixalleria, a la vegada que s’han fet campanyes 
pedagògiques sobre el tema. En relació amb aquesta matèria el Grup 
Municipal d’IC-EV ha sol.licitat que s’analitzi quins tipus de treballs poden 
generar-se, motiu pel qual s’ha consignat en el pressupost una partida per 
analitzar com, des de PRECSA, es poden incentivar treballs mediambientals. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’IC-
EV, senyor Frederic Prieto i Caballé, per dir que la defensa feta pel senyor 
Salabert és bona, però reconeix que, malgrat tot, algunes coses es podrien 
canviar. En general el pressupost està bé articulat, amb criteris que considera 
correctes i que en bona part comparteix, encara que torna a manifestar que 
alguns aspectes es podrien canviar, sobre tot en relació al comentari que ha fet 
el senyor Salabert en quan a les retribucions dels funcionaris. Hi ha aspectes 
en els que pensem que, sense transgredir els criteris del pressupost que 
permetin funcionar, es podria ser més agosarat, sense generar despeses que 
generin compromisos permanents que poden portar al desastre. 
 
 D'alguna manera portem quatre anys sense raons per votar en 
contra del pressupost, ja que hem preferit treballar, encara que amb algunes 
discrepàncies, per aportar propostes i matisos bastant importants. Pensem 
que els pressupostos, continua manifestant el senyor Prieto, no contradiuen 
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sinó que confirmen la línia de col.laboració, permetent fer polítiques de serveis 
amb seriositat. També aquest any l'aprovarem, malgrat creure que hi ha 
alguns aspectes que plantejariem de diferent manera, com per exemple l'àrea 
de serveis a la persona, on la partida els sembla anecdòtica, ja que creu que hi 
manca el substancial. S'hauria de ser més agosarat, també, per exemple, no 
solament en fer inversions amb les pedres, sinó també amb les persones. 
 
 Estan convençuts, segueix manifestant el senyor Prieto, que és un 
pressupost que permet fer moltes coses, però tenen la sensació que no sempre 
es mouen les muntanyes. No es parla, a la fi, de com és fan els programes; no 
s'acaba de funcionar en alguns aspectes i no es reben els mateixos serveis que 
en altres Ajuntaments. Són uns pressupostos molt conservadors. Altres 
Ajuntaments potser entenen que es pot anar més enllà. Voldrien fixar-se en el 
tema del medi ambient, on creuen s'ha fet un bon esforç per no plantejar 
temes des de premisses irrealitzables o plantejaments no prou viabilitzables, 
però s'ha de pensar en el tema cabdal, ho és creu en ell o no s'avançarà gaire. 
El problema és molt greu, tant, que requerirà dir a la gent que tard o d'hora 
hauran de pagar més. Tenen la impressió de que s'han de presentar els 
objectius amb realisme. Ara per ara no es recull en els pressupostos, encara 
que agraeixen la realització d'un estudi de la gestió del medi ambient. 
 
 Finalment el senyor Prieto manifesta que l'any 1999 és un any 
electoral i, per tant, una mica perillós, en el sentit en que tots ens 
desinstitucionalitzarem, i espera que el pressupost s'utilitzarà per explicar a la 
gent el que es fa. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CIU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per manifestar que observa amb certa por, una baixa 
del 5% del pressupost, que no sap a què obeeix, i es pregunta si és que estem 
saturats d’establiments comercials. 
 
 El pressupost, continua el senyor Cortada, és un punt de sortida 
perquè cada departament pugui treballar. Pensen que la discussió de la 
liquidació dels pressupost no s'ha fet amb fermesa, ja que així es veuria com 
s'ha gastat tot i quins costos s'han produït, si els previstos o no, i així és difícil 
saber que s'ha deixat de fer. 
 
 Agraeix al senyor Salabert l'explicació que li va fer dels 
pressupostos, encara que dubta en relació a la partida d'ingressos, ja que els 
interessos de dipòsit de 93 milions, l'any passat eren de 28 milions, el que 
dóna un diferència notable. 
 
 Tampoc veu clar si veritablement es cobreixen les necessitats de les 
famílies amb gran pobresa a Cornellà. 
 
 Finalment el senyor Cortada manifesta que el seu grup s'abstindrà. 
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 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que hi va haver un bon debat en 
la Comissió Informativa, però que continua sense estar d'acord amb els 
pressupostos, tot i que pensa que cada cop estan més ben elaborats. En quan 
als seus programes, seria bo veure els detalls, ón van els ingressos. Planteja 
diverses qüestions, com, per exemple, la taxa per expedició de documents que 
puja un 59%, quantitat molt important, i els ingressos de la piscina, que 
augmentan molt, motiu pel qual pregunta si la previsió de 1998 era de tot 
l’any. 
 
 En relació a l'ocupació del sòl i del subsòl, observa que hi ha una 
disminució del 9% en relació a l'any 1998, cosa que li estranya, preguntant si 
es que han disminuït les factures de les empreses o és que s'està regalant a les 
elèctriques. 
 
 Pel que fa al medi ambient, li sembla que una partida de 8 milions 
és anecdòtica, ja que això és una tasca llarga que costarà de superar si no es 
dóna un màxim esforç per aconseguir-ho, manifestant que manca el programa 
que diuen que s'està fent i que hauria pogut concretar aquest tema. 
 
 S'hauria de veure si la gent estaria disposada a pagar més per 
l'aplicació de diversos serveis, com serien la dexalleria, la mobilitat, el carril 
bici, el control d'emissions de gasos, l'aplicació d'energies alternatives en 
edificis municipals per l'estalvi d'energia, etc... 
 
 Considera el senyor Flórez que les partides del consum d'aigua i 
llum són molt altes, en canvi en les empreses municipals han baixat, per la 
qual cosa els transmet la seva felicitació, però no entén que amb l'esforç que 
s'està fent, segueixi incrementant-se el consum de llum i aigua en els edificis 
municipals, per la qual cosa demana un bon comportament en aquest tema. 
 
 Observa també que a PRECSA la partida d'oficina també baixa. 
 
 En relació amb el tema de Serveis Socials, observa que tampoc 
augmenta bàsicament, sols hi ha una modificació per canvis en relació amb el 
serveis de la Creu Roja. 
 
 Així mateix el senyor Flórez manifesta que voldria saber també si, 
en relació a l'atur, en l'evolució que es reflecteix, s'ha tingut en compte la 
quantitat de persones que han marxat de Cornellà a altres poblacions, i les 
persones que treballen fóra de la ciutat, i recorda que, en relació amb el pla 
d'ocupació, va fer un escrit plantejant la necessitat puntual dels temes de 
medi ambient, tenint en compte l'aprovació d'una Casa d'Oficis amb la que es 
podria actuar, fent esment que té pendent pròximament una reunió amb el 
Regidor de Treball, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per parlar sobre això. 
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 Per finalitzar, i tal i com ja va dir en la Comissió Informativa, en 
relació al tema de medi ambient no pot estar d'acord, i per això no votarà a 
favor dels pressupostos. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que els pressupostos cada cop 
venen més detallats i més ajustats, però, en canvi, a diferència dels anteriors, 
no es poden valorar els costos per Departaments, per la qual cosa, en relació 
amb el Capítol I, es troben indefensos en quan a donar la valoració. 
 
 No estan d'acord en que es digui que és més baixa la càrrega 
financera, perquè es degut a que no es paga tanta amortització. 
 
 De totes formes, els carrers de la ciutat, en general, estan en molt 
mal estat, i hi ha poc pressupost per això. En tres o quatre mesos s'han gastat 
els 26 milions pressupostats. És per això que es produeixen més accidents, i 
això no es pren seriosament. La Comissió Informativa sap quins carrers 
s'arreglaran, però al no dir-ho, no es pot participar en el seu control ni 
manifestar l’opinió de quins són més urgents o no. 
 
 Continua el senyor Rosas amb l’ús de la paraula per manifestar que 
és evident que els pressupostos estan millorant, però hi ha que tenir en 
compte que s'han aconseguit més impostos a través del cadastre, i que s’ha 
produït una disminució de despeses d'amortització. És un pressupost que 
d'acord amb les Ordenances, encara que està equilibrat, no dóna per a fer 
masses coses. No és el pressupost ideal per a Cornellà. Baixen les obertures, 
les llicències d'obres, la despesa de personal s'hipoteca perquè no hi ha 
ingressos, ja que el capítol I està per sobre dels ingressos. Manca preveure, en 
un futur, com quedarà. 
 
 Per últim el senyor Rosas, en consonància amb la postura del seu 
grup respecte de les Ordenances, manifesta que no votaran a favor del 
Pressupost per a l'any 1999. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que és un pressupost de continuïtat, de final del 
mandat, i que no hipoteca res. D'aquí la reducció de les inversions. Es tracta 
d'acabar el que hi ha en marxa amb financiació. El pressupost d'inversions, no 
està constituït solament pels 800 milions de pessetes, en ell no hi ha reflectit 
el que queda d'aquest any, com, per exemple, les obres del cobriment de la via 
de RENFE, que estan en el pressupost d'aquest any, i que es faran el pròxim, 
així com altres obres, com són la variant de Sant Joan Despí o altres que 
s'estan executant i que s'allargaran al primer semestre de l'any 1999, 
consignades també al 1998.  
 
 Es tracta d'una dinàmica de continuïtat del desenvolupament dels 
projectes que formen part del programa del govern municipal, pactats amb 
Iniciativa per Catalunya/Els Verds, com el 0,7% del total del pressupost per al 
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tercer món; els 20 milions per a solidaritat; el pressupost de PRECSA, la 
qüestió del programa sobre el comerç local, etc... 
 
 Els ingressos són extremadament prudents. No es pot preveure 
massa els ingressos per llicències d'obres i  d'obertures, ja que no hi ha tan 
lloc. Hi ha una bossa d'inversions amb recursos propis. Dels Ajuntaments del 
voltant, hi ha pocs com el nostre. Els ingressos van a la baixa però es poden 
compensar amb la construcció de nous habitatges i naus industrials, el que fa 
augmentar els ingressos per l'IBI, l'IAE i l'impost de Plus Vàlua. Es per això 
que aquest Ajuntament podrà atendre les despeses del futur. 
 
 En relació amb la plantilla, continua el senyor Alcalde, aquesta no 
creix i no perd poder adquisitiu. Estarem en condicions que els serveis puguin 
consolidar-se i estarem preparats. S'ha de tenir en compte que hi ha una sèrie 
de serveis que la Llei ens obliga a realitzar i que han crescut 
espectacularment, com és lògic, però d'altres no. 
 
 En relació a l'increment de la població activa, el senyor Alcalde, 
manifesta que és normal,  cada cop el mercat de treball és més metropolità. A 
Cornellà hi ha gent que hi treballa, que no és de la ciutat, i al inrevés. 
L'important és que ha crescut. 
 
 Pel que fa a la intervenció del senyor Flòrez en quan a les 
elèctriques, el senyor Alcalde manifesta que no es regala res a aquestes 
empreses pels usos del subsòl. L'Ajuntament de Cornellà, com altres 
Ajuntaments, estem en la mateixa situació, i s'està discutint a la Federació de 
Municipis de Catalunya sobre aquest tema. 
 
 En relació als 26 milions per a obres, hi ha que fer constar que 
estan destinats a obres menors. En el pressupost d'inversions hi ha partides 
més importants destinades a la reparació de carrers. 
 
 Sobre la qüestió del medi ambient, el senyor Alcalde manifesta que 
convé treballar sobre la base d'un document. La Comissió Informativa farà una 
avaluació d'on som, que farem, quin és el cost efectiu per l'Ajuntament, o per 
altres Administracions, etc.. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramón, per, en relació amb la intervenció del Regidor del Grup 
Municipal d’IC-EV, senyor Frederic Prieto Caballé, agrair la seva intervenció i 
la seva qualitat política, i clarificar que l'esment fet sobre els funcionaris no 
era com un acudit, sinó més aviat era una lloança. Li agraeix el seu to 
constructiu i crític, cosa que ha valorat en aquests 4 anys en que han treballat 
zones comunes per fer alguna cosa possible conjuntament, i que ha fet que IC-
EV entengui com fer el pressupost econòmic. 
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 Malgrat això, discrepa del senyor Prieto, ja que creu que el 
pressupost no està per moure muntanyes, sinó per aguantar el futur, doncs 
els ingressos són limitats i això és perillós. La demanda social creixerà i no 
podem pujar els impostos perquè sí. És un pressupost sanejat i equilibrat, 
amb una coherència quadrienal. Així mateix el senyor Salabert clarifica que ell 
no ha dit que li dóna la sensació que han anat amb els deures ben fets, sinó 
amb un treball ben fet, encara que no sigui perfet.  
 
 Finalment el senyor Salabert Parramón agraeix cadascuna de les 
intervencions i el comportament dels grups municipals durant tot el mandat. 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CIU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que celebra la seva línia de 
contenció, al menys no empitjorem, però continua preguntant-se el perquè de 
la disminució del pressupost, doncs observa que hi ha una previsió de 
necessitats per sobre del disponible, des del punt de vista particular del seu 
grup. 
 
 Així mateix, el senyor Cortada agraeix l'aclariment fet pel senyor 
Salabert sobre els interessos per fusió de partides, i observa que les partides 
relatives a necessitats primàries es segueixen mantenint, en particular les 
subvencions que es donen a persones amb recursos escassos en relació a l'IBI, 
per la qual cosa pensa que és un pressupost bastant equilibrat. 
 
 Tot seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per agrair el to utilitzat, més sensat que altres anys, i 
més constructiu. 
 
 Per últim pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per insistir en el tema del medi ambient, ja 
que quan es parla d'un programa, és necessari que estigui present, si no, no 
es pot parlar del tema. Això impedeix saber si els ciutadans estan disposats a 
pagar més.  Per això considera que s'ha de donar més informació i s'ha de 
tenir un millor comportament, perquè malgastem massa i això farà que la 
societat s'enfonsi, i les institucions tenen que fer més, a fi que la societat 
sàpiga que s'hi juga. Tenim l'obligació, ineludible i inqüestionable, d’esforçar-
nos per ensenyar com fer-ho. 
 
 Seguidament se sotmet a votació el dictamen i es aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors del PP, 
senyors Amador Rosa Outes, Francisco Sánchez Granada i senyora Mª Isabel 
Espinosa Fernández, i del Regidor del Grup Mixt, senyor Ignacio Flórez 
Barrón, i amb l’abstenció dels Regidors del Grup Municipal de CIU, senyors 
Antonio Cortada i Valls i Ramón Blanco Lorenzo. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 17.- Aprovació inicial del projecte d’obra “Millora de la vialitat 
del carrer Joan Maragall”, dotat amb un pressupost de 46.998.243,- 
pessetes. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 
 
 
 “Vist el projecte d'obres de reforma anomenat “Millora de la vialitat 
del carrer Joan Maragall“, redactat pels Serveis Tècnics Municipals, amb un 
pressupost de quaranta-sis milions nou-centes noranta-vuit mil dues-centes 
quaranta-tres pessetes, Impost sobre el valor afegit inclòs, (46.998.243,- 
pessetes). 
 
 Atès l’informe favorable, emes per l'Arquitecta Municipal/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrant a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local, articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret número 
179/95, de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de 
les Administracions Públiques, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents:  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obres de reforma 
anomenat “Millora de la vialitat del carrer Joan Maragall“, redactat pels 
Serveis Tècnics Municipals, amb un pressupost de quaranta-sis milions nou-
centes noranta-vuit mil dues-centes quaranta-tres pessetes, Impost sobre el 
valor afegit inclòs, (46.998.243,- pessetes). 
 
 Segon.- Designar la direcció facultativa de les obres esmentades a la 
Sra. Lourdes Peruchet i Font-Arquitecta i al Sr. Albert Roig i Cunill-Arquitecte 
tècnic. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al·legacions i reclamacions. 
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Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut al·legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 18.- Aprovació inicial del projecte “Ordenació del carrer Dolors 
Almeda”, dotat amb un pressupost de 143.534.215,- pessetes. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 “Vist el projecte d'obres de reforma anomenat “Ordenació del carrer 
Dolors Almeda“, redactat pels Serveis Tècnics Municipals, amb un pressupost 
de cent quaranta-tres milions cinc-centes trenta-quatre mil dues-centes 
quinze pessetes, Impost sobre el valor afegit inclòs, (143.534.215,- pessetes). 
 
 Atès l’informe favorable, emes per l'Arquitecta Municipal/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrant a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret número 
179/95, de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de 
les Administracions Públiques, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obres de reforma 
anomenat “Ordenació del carrer Dolors Almeda“, redactat pels Serveis Tècnics 
Municipals, amb un pressupost de cent quaranta-tres milions cinc-centes 
trenta-quatre mil dues-centes quinze pessetes, Impost sobre el valor afegit 
inclòs, (143.534.215,- pessetes). 
 
 Segon.- Designar la direcció facultativa de les obres esmentades al 
Sr. Josep Saura i Linares-Arquitecte i al Sr. Albert Roig i Cunill-Arquitecte 
tècnic. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 



50 

Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al·legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut al·legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 19.- Sol.licitar a la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona, una subvenció del programa d’Operacions 
Vertebradores 1996-1999, per les actuacions de remodelació del carrer 
Rubió i Ors i urbanització i millora de la connectivitat del Polígon Millars-
Quitllet-Almeda, primera fase. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el Pla d’Inversions (1996-1999) aprovat el juliol de 1996 per la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, que inclou 
el Programa d’Operacions Vertebradores, consistent en un programa de 
subvencions per dotar els ajuntaments dels recursos necessaris per a 
l’execució d’inversions territorials i urbanístiques. 
 
 Essent voluntat d’aquest Ajuntament que siguin incloses en 
l’anterior programa les obres del carrer Rubió i Ors i les de la urbanització i 
millora de la connectivitat del Polígon Millars-Quillet-Almeda, primera fase. 
 
 Vista la documentació requerida per la Mancomunitat de Municipis 
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, per a la tramitació de les obres 
esmentades del Programa d’Operacions Vertebradores, és necessari formalitzar 
la sol·licitud de la subvenció referida, per tot l’anterior, la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents:  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol·licitar a la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona subvenció del Programa d’Operacions 
Vertebradores 1996-1999 pel Municipi de Cornellà de Llobregat, per a les 
actuacions i quantitats següents: 
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Projecte: Remodelació del carrer Rubió i Ors 
 
Pressupost d’adjudicació: 150.839.430,- pessetes. 
 
Finançament: Mancomunitat de Municipis de l’Àrea  
 Metropolitana de Barcelona: Programa  
 Operacions Vertebradores 1996-1999 100.839.430,- ptes. 
  
 Generalitat: Pla Únic d’Obres i Serveis  
 de Catalunya 50.000.000,- ptes. 
 -------------------------- 
 Total 150.839.430,- ptes. 
 
 
 
 
Urbanització i millora de la connectivitat del Polígon Millars-Quillet-Almeda, 
primera fase. 
 
 
Pressupost d’adjudicació: 545.272.383,- pessetes. 
 
Finançament: Mancomunitat de Municipis de l’Àrea  
 Metropolitana de Barcelona: Programa  
 Operacions Vertebradores 1996-1999 238.506.465,- ptes. 
 
 Unió Europea: Fons Europeu de  
 Desenvolupament Regional (FEDER) 250.000.000,- ptes. 
 
 Recursos propis Ajuntament 56.765.918,- ptes. 
 -------------------------- 
 Total 545.272.383,-ptes. 
 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a la Mancomunitat de 
Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona i a la Generalitat de 
Catalunya.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Regidor del Grup Municipal de CIU, senyor Ramón Blanco Lorenzo, per, en 
relació amb la remodelació del carrer Rubió i Ors, manifestar que té la 
impressió que s'ha començat la casa per la teulada. L'entrada a Cornellà està 
molt mal senyalitzada, la majoria dels conductors no saben on van, perquè, 
encara que al començament de Rubió i Ors s’expliqui que està tallat, no es diu 
quines són i on es poden agafar les vies ràpides alternatives. 
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 Seguidament pren de nou la paraula el senyor Martínez Flor, per 
contestar que ja es sap que les obres destorben molt, sobre tot per la càrrega i 
descàrrega de material,  però que això ja es té en compte. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que ja hi 
ha un cartell indicador. 
 
 Després de tot això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 20.- Aprovació del Text Refós per a la modificació puntual del 
PGM-1976 al sector Can Suris. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’expedient incoat per  a l’aprovació de la Modificació puntual 
del Pla General Metropolità de 1976 al Sector Can Suris de Cornellà de 
Llobregat 
 
 Vistos els acords Plenaris d’aprovació  inicial i provisional en dates, 
27-11-97 i 23-7-98 respectivament i posterior remissió del mencionat 
expedient a la Comissió d’Urbanisme de Barcelona, per la seva aprovació 
definitiva. 
 
 Vista la resolució de data 7 d’octubre de 1998 mitjançant la qual 
s’acordà suspendre la tramitació prevista a l’article 76 del Decret Legislatiu 
1/90, de 12 de juliol, de la mencionada Modificació Puntual del Planejament 
General de 1976, fins a la presentació, per part de l’Ajuntament d’un Text 
Refós que incorpori les prescripcions que es detallen a la mateixa resolució i 
s’acredités la comunicació de la proposta al municipi veí de Sant Joan Despí. 
 
 Vist que en data 15 de desembre de 1998 s’ha tramès ofici a 
l’Ajuntament de Sant Joan Despí pel qual es comunica al mateix la proposta 
de Modificació Puntual de Planejament General Metropolità de 1976 a l’àmbit 
de Can Suris de Cornellà de Llobregat.  
 
 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
i Obres, de data 11 de desembre d’enguany , segons el qual, s’ha elaborat un 
text refós que recull les prescripcions donades per la Comissió d’Urbanisme de 
Barcelona , introduint a l’expedient les següents determinació de detall: 
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 a) S’ha concretat l’ús esportiu dels sols previstos en compensació 
dels que ja estaven així qualificats. 
 
 b) S’ha completat la trama viària per tal de donar continuïtat al 
carrer transversal. 
 
 Atès l’informe emès per la Secretaria General d’aquest Ajuntament i 
per la Cap del Departament Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis obrants a l’expedient. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret número 3404, 
de data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar el Text Refós de la la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità de 1976 al Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de la documentació aprovada a la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona per la seva tramitació fins a l’aprovació 
definitiva per part del Consell Executiu de la Generalitat de Catalunya.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 21.- Aprovació del Text Refós del Pla Especial de Reforma 
Interior del sector Can Suris. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 

 “Vist l’expedient incoat per  a l’aprovació del Pla Especial al Sector 
Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vistos els acords Plenaris d’aprovació de criteris previs, inicial i 
provisional en dates 27-2-97, 27-11-97 i 23-7-98 respectivament i posterior 
remissió del mencionat expedient a la Comissió d’Urbanisme de Barcelona, per 
la seva aprovació definitiva. 
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 Vista la resolució de data 7 d’octubre de 1998 de la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, mitjançant la qual s’acordà suspendre la 
tramitació l’aprovació definitiva del Pla Especial de reforma interior, fins que 
per una banda es resolgui definitivament la Modificació Puntual del 
Planejament General Metropolità de 1976 a l’àmbit de sector Can Suris i 
s’ajusti a les seves determinacions i per altra banda mitjançant un Text Refós 
es prenguin les prescripcions que en ell es mencionen. 

 
 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
i Obres, en data 11 de desembre de 1998, segons el qual, l’expedient del Text 
Refós del Pla Especial de reforma interior del Sector Can Suris, recull les 
prescripcions introduïdes a l’expedient de la Modificació Puntual del Pla 
General Metropolità de 1976, en el mateix àmbit , que es tramita 
conjuntament i les indicades a l’informe de la Comissió d’Urbanisme de 
Barcelona de data 7 d’octubre d’enguany. 
 
 Atès l’informe emès per la Secretaria General d’aquest Ajuntament i 
per la Cap del Departament Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis obrants a l’expedient. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret número 3404, 
de data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el Text Refós del Pla Especial de reforma interior a 

l’àmbit del Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 

 Segon.- Ordenar la remissió de la documentació aprovada a la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona per la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 22.- Aprovació provisional del Pla Especial de Reforma Interior 
de l’illa delimitada per l’avinguda de les Flors, carrers Granada, Sevilla i 
línia del Ferrocarril de RENFE (antiga fàbrica Siemens), redactada per 
iniciativa privada a instància de INMO-BC, S.L. 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 

 “Vist l'expedient incoat per a l’aprovació Pla Especial de Reforma 
interior de l’illa delimitada per l’avinguda de les Flors, carrers Granada, Sevilla 
i línia del ferrocarril de RENFE (antiga fàbrica Siemens) de Cornellà de 
Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de INMO-BCN, Societat 
Limitada. 
 
 Vist l'acord plenari de data 25 de juny de 1998 d’aprovació inicial de 
l'esmentat Pla Especial així com la seva publicació en el B.O.P., en el D.O.G. i 
en el PERIODICO, en dates 17-7-1998, 29-7-98 i 11-7-98 respectivament, per 
un període d'un mes. 
 
 Vist que durant el període d’informació pública no s’ha presentat 
cap al·legació. 
 Vist que en data 10 de setembre de 1998, amb Registre General 
d’Entrada número 26673 la Delegació de Patrimonio de RENFE de Catalunya i 
Aragó, va presentar escrit mitjançant el qual demanava a l’Ajuntament la 
remissió d’una còpia de la documentació escrita i gràfica per tal d’emetre el 
preceptiu informe d’acord amb l’article 57 del Decret Legislatiu 1/90 de 12 de 
juliol, pel qual s’aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en matèria 
Urbanística, essent lliurada aquesta documentació pel Departament 
Administratiu d’Urbanisme i Obres en data 28-9-98. 
 
 Vist que en data 22 d’octubre de 1998 amb Registre General 
d’Entrada número 30.832, la Delegació de Patrimoni de RENFE a Catalunya i 
Aragó , en compliment del que disposa l’article 57 del Decret Legislatiu 1/90 
de 12 de juliol , pel qual s’aprova la refosa del textos legals a Catalunya en 
matèria Urbanística, va presentar informe que s’adjunta al present acord com 
annex I. 
 
 Vist l’informe sobre l’anterior document emès per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres en data 30 de novembre d’enguany, 
segons el qual l’informe de RENFE s’ha de prendre en consideració, encara que 
no implica modificació del Pla, ja que les edificacions respecten les zones de 
domini públic i de servitud i per la zona d’afecció, s’haurà de demanar 
autorització a RENFE abans de concedir la llicència d’obres. 
 
 Vist l’informe en relació a l’aprovació provisional del present 
expedient emès per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres, 
segons el qual es pot procedir a la seva aprovació provisional. 
 
 Atès l’informe emès per la Secretaria General i per la Cap del 
Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
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 Atès l’article 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, relatius 
als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de Reforma 
interior de l’illa delimitada per l’avinguda de les Flors, carrers Granada, Sevilla 
i línia del ferrocarril de RENFE (antiga fàbrica Siemens) de Cornellà de 
Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de INMO-BC, Societat 
Limitada 
 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 23.- No admetre a tràmit el Recurs de Reposició interposat per 
Federico Freijomil Méndez i l’Entitat Inmobiliaria Germon, S.L., contra 
l’acord adoptat pel Ple en data 29-10-1998, desestimatori de la sol.licitud 
relativa a l’abonament dels interessos legals de demora en la 
determinació del preujust fixat per resolució del Jurat Provincial 
d’Expropiació Forçosa de Barcelona de data 8 de juny d’enguany. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
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 “Vist l’acord plenari de data 29 d’octubre de 1998, pel qual restaven 
assabentats de la resolució dictada pel Jurat Provincial d’Expropiació Forçosa 
de Barcelona de data 8 de juny de 1998, s’estimava la sol.licitud relativa a 
l’abonament de la quantia fixada com a preu just (trenta sis milions sis-centes 
quaranta-dos mil cinc-centes cinquanta) 36.642.550.- pessetes inclòs el 5% 
d’afecció legal i es desestimava la sol.licitud relativa a l’abonament dels 
interessos legals de demora, en la determinació del preu just. 
  
 Vist l’escrit presentat al Registre General d’Entrada d’aquest 
Ajuntament número 35302 de data 2 de desembre d’enguany per Federico 
Freijomil Méndez i la Compañía Mercantil Inmobiliaria Germon, Societat 
Limitada, mitjançant el qual interposen recurs de reposició contra el 
mencionat acord, en quant es desestima la sol.licitud relativa a l’abonament 
dels interessos legals de demora en la determinació del preu just. 
 
 Atès que en la transcripció de la notificació de l’acord de 29 
d’octubre de 1998 a Inmobiliaria Germon, Societat Limitada en data 10 de 
novembre d’enguany es va detectar error material en el peu de recurs 
consistent en incloure el recurs de reposició com a previ al contenciós-
administratiu, quan aquest és el que procedeix directament. 
 
 
 Atès que en data 11 de desembre de 1998 es va  notificar novament 
l’entitat Inmobiliaria Germon, Societat Limitada, l’acord de data 29 d’octubre 
de 1998 havent estat subsanat l’anterior error material, tal i com s’acredita 
segons annex I. Donat que, per altra part, a Federico Freijomil Méndez es va 
notificar l’acord de 29 d’octubre d’enguany una sola vegada, en data 3 de 
desembre de 1998, amb el peu de recurs correcte, és a dir, sense incloure el 
recurs de reposició. 
 
 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atès l’establert a l’article 107 de la Llei 30/1992 de Règim Jurídic de 
les Administracions Públiques í del Procediment Administratiu Comú, segons 
el qual es podrà interposar recurs administratiu ordinari contra les 
resolucions que no posin fi a la via administrativa. 
 
 Atès el disposat a l’article 37 de la Llei Reguladora de la Jurisdicció 
Contenciosa-Administrativa, de 27 de desembre de 1956, segons els quals el 
recurs contenciós-administratiu serà admissible en relació amb les 
disposicions i amb els actes de l’Administració que hagin posat fi a la via 
administrativa. 
 
 Atès l’article 52.2,a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
Bases del Règim Local que estableixen que les resolucions dictades pel Ple 
posen fi a la via administrativa. 
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 Atès que l’adopció del present acord és de competència plenària la 
Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- No admetre a tràmit el recurs de reposició interposat pel 
senyor Federico Freijomil Méndez i l’entitat Inmobiliaria Germon, Societat 
Limitada, contra l’acord plenari de data 29 d’octubre de 1998, restant obert la 
via contenciós-administrativa. 
 
 Segon.- Ratificar l’acord adoptat pel Ple en data 29 d’octubre de 
1998. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als interessats.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta per la 
Secretària General, senyora Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 24.- Aprovació definitiva de la relació de propietaris i descripció 
dels béns i drets afectats per a l’adquisició de les finques destinades a 
l’execució del projecte de vial límit urbà marge esquerre del riu Llobregat 
(tram C-245 al P.P. eixample sector sud-oest) en els municipis de Cornellà 
de Llobregat i Sant Joan Despí. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’ expedient d’expropiació de les finques afectades pel Projecte 
de vial del límit urbà del marge esquerre riu Llobregat (tram C-245 al P.P. 
eixample Sector sud-oest), en els municipis de Cornellà de Llobregat i Sant 
Joan Despí. 
 
 Vist que durant el període d’exposició pública de l’acord plenari de 
28 de maig d’enguany d’ iniciació de l’expedient d’expropiació de les finques 
afectades pel Projecte de vial del límit urbà del marge esquerre riu Llobregat 
(tram C-245 al P.P. eixample Sector sud-oest), en els municipis de Cornellà de 
Llobregat i Sant Joan Despí., es van presentar dues al.legacions en dates 27-
7-98, 17-8-98 a nom de Mª Teresa Babot Pomar, Ramón Babot Pomar i 
Carmen Babot Badia com hereus de Josep Babot Duran i la Societat General 
d’Aigües de Barcelona, respectivament. 
 
 Vist que durant el període d’exposició pública de l’acord Plenari de 
data 24 de setembre de 1998, referent a subsanar els errors materials 
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detectats a l’annex d’expropiació del projecte esmentat, es va presentar una 
al.legació del Real Canal de la Infanta Doña Carlota de Borbón en data 27 de 
novembre d’enguany . 
 
 Vist que des del Departament d’Urbanisme i Obres, d’aquest 
Ajuntament s’ha sol.licitat el Registre de la Propietat certificació de domini i 
càrregues de totes les finques afectades pel present expedient d’expropiació. 
 
 Atesos els articles 20 i 21 de la Llei d’Expropiació Forçosa, així com 
els articles 19 i 20 del Reglament d’ Expropiació Forçosa. 
 
 Atès que l’adopció de l’acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l’Alcaldia, mitjançant Decret número 3404, 
de data 17 de juliol de 1996, la Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Estimar parcialment les al.legacions presentades pels 
senyors Maria Teresa Babot Pomar, Ramón Babot Pomar i Carmen Babot 
Badia com hereus de Josep Babot Duran, en el sentit que es desprèn de 
l’informe de data 15 d’octubre de 1998, de la Mancomunitat de Municipis de 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona i de l’informe emès per la Cap del 
Departament Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis que 
formen part integrant del present acord com  annexos I i II, respectivament. 
 
 Segon.- Estimar les al.legacions presentades per la Societat General 
d’Aigües de Barcelona, en el sentit que es desprèn de l’informe de data 15 
d’octubre de 1998 de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona, que forma part integrant del present acord com annex número III. 
 
 Tercer.- Estimar les al.legacions presentades pel Real Canal de la 
Infanta Doña Luisa Carlota de Borbón , en el sentit que es desprèn de 
l’informe de data 11 de desembre 98 i que forma part integrant del present 
acord com annex número IV, en el benentès que ho serà respecte els trams de 
les sèquies que discorren pel terme municipal de Cornellà de Llobregat. 
 
 Quart.- Aprovar definitivament la relació de propietaris, que tot 
seguit es detallen, i descripció dels bens i drets afectats per a l’adquisició de 
les finques destinades a l’execució del projecte, que s’adjunta i forma part 
integrant del present acord: 
 
 - Societat General d’Aigües de Barcelona. 
 
 - Francisco Parra Membrive o hereus. 
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 - Hereus de Josep Babot Duran (Maria Teresa Pomar, Ramon Babot 
Pomar com a propietaris i Carme Pomar Badia com a 
usufructuària). 

 
 - Hereus d’Adela i Elvira Vallhonrat. 
 
 - Tronc, Societat Anònima. 
 
 - Comunitat de Regants “Real Canal de la Infanta Doña Luisa 

Carlota de Borbón. 
 
 Cinquè.- Complimentar l’expedient amb la incorporació al mateix de 
la certificació de domini i càrregues durant la tramitació posterior de 
l’expedient. 
 
 Sisè.- Si de les certificacions anteriorment exposades es desprèn 
l’existència de nous titulars i en conseqüència, una modificació substancial de 
l’expedient, es procedirà novament a l’aprovació definitiva del mateix, 
incorporant les citades variacions. 
 
 Igualment, es procedirà novament a la seva aprovació definitiva si 
es produïssin variacions derivades de noves al.legacions que es podrien haver 
presentat dins del termini d’exposició pública en registres d’altres 
Administracions Públiques o Oficines de Correus, segons el previst a l’article 
38.4 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les 
Administracions públiques i del Procediment Administratiu Comú. 
 
 Setè.- Publicar el present acord mitjançant inserció d’edicte al  
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya , Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, en un dels diaris de major difusió de la Província, al Butlletí 
Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació. 
 
 Vuitè.- Notificar el present acord els interessats.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 25.- Moció dels Grups Municipals referent a celebrar els vint 
anys de la Constitució Espanyola.  
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 “Atès que enguany es compleixen vint anys de la Constitució 
Espanyola de 1978, pedra angular de la democràcia i la normalització de les 
institucions al nostre país. 
 
 Atès que la Constitució ha permès una àmplia garantia dels drets i 
llibertats individuals i col.lectius, de la convivència pacífica i del 
desenvolupament de la nacionalitat catalana. 
 
 Atès que l’aprovació de la Constitució ha proporcionat el més llarg 
període de democràcia, pau i progrés del nostre poble. 
 
 Atès que les entitats locals han pogut desenvolupar, 
subsegüentment, una enorme tasca de reconstrucció i rellançament dels 
pobles i ciutats. 
 
 Els Grups Municipals proposem al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Celebrar els vint anys de la Constitució Espanyola, 
remarcant la seva transcendència històrica i la seva contribució a la vida en 
democràcia, que permet l’exposició i el debat de totes les posicions de 
qualsevol tema de la vida pública. 
 Segon.- Constatar que en el desenvolupament constitucional encara 
no s’ha resolt el paper que els ajuntaments han d’assolir en el sistema 
d’administracions públiques. Aquesta és la gran assignatura pendent de la 
configuració constitucional de l’Estat. 
 
 Tercer.- Reclamar una autèntica política local a les administracions 
de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya que reforci l’autoritat municipal i 
atorgui els instruments necessaris que permetin l’aprofitament de les 
potencialitats de les institucions més properes als ciutadans.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal 
d’IC-EV, senyor Ignasi Riera Gassiot, per fer-hi dues precisions. Una, que està 
d'acord amb la Moció, però suggereix que es distribueixi també un altre 
document elaborat per la Federació de Municipis. L’altre precisió és que en el 
punt segon de la moció es faci una rectificació tècnica en el redactat: Allà on 
diu "gran assignatura pendent de la configuració de l'estat", suggereix digui 
"aquesta és una de les grans assignatures pendents..." 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
donar-hi la seva conformitat. 
 



62 

 Després d’això se sotmet a votació la Moció, la qual és aprovada per 
unanimitat, amb l’esmena anteriorment exposada. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per proposar que les 
Mocions números 26 i 27 es debateixin conjuntament, questió que es 
acceptada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 26.- Moció del Grup Municipal de CiU, referent a les Seleccions 
Nacionals Catalanes. 
 
 
 “Atès que la societat catalana està mostrant la seva voluntat de ser 
representada internacionalment en el món de l’esport per les respectives 
seleccions nacionals pròpies, cosa avalada jurídicament per l’anomenat 
informe “Dupont”.  
 
 Atès que la participació de les seleccions o els equips de les 
federacions esportives catalanes en competicions internacionals de caire oficial 
és una activitat perfectament lícita ja que són associacions constituïdes 
d’acord amb el dret privat i basades en l’exercici del dret fonamental 
d’associació. 
 Atès que aquesta participació s’ha mantingut viva, en menor o 
major grau en totes les èpoques, malgrat les dificultats i entrebancs de tot 
ordre sorgits, i que darrerament s’ha reprès el debat sobre la participació de 
les diverses seleccions esportives catalanes en competicions internacionals, 
inclosa la possibilitat que en el futur el Comitè Olímpic Català pugui formar 
part del Comitè Olímpic Internacional (COI) tal com succeeix en altres nacions 
sense estat d’arreu del món. 
 
 Atès que en trobem en terreny del dret privat i que existeixen 
diversos precedents de seleccions nacionals de nacions sense estat disputant 
competicions internacionals com les seleccions Escocesa, Gal.lesa o Anglesa a 
Gran Bretanya o la de les illes Feroe a Dinamarca. 
 
 Recollint aquesta realitat i convençuts que cal entre tots els àmbits 
públics i privats implicats (Institucions, Partits Polítics i Mitjans de 
Comunicació d’una banda i Esportistes, Clubs, Federacions Esportives i altres 
entitats per un altra) es generi més conscienciació. 
 
 Treballant conjuntament des de tots els possibles i implicant el 
màxim nombre de gent per tal que l’opinió pública entengui com un fet 
perfectament normal i natural i al mateix temps legal i jurídicament possible 
que la representació esportiva de Catalunya, mitjançant les seleccions 
esportives de les Federacions esportives catalanes, pugui competir sense cap 
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limitació en els àmbits internacionals, d’acord amb les normes de les 
Federacions dels diferents òrgans internacionals. 
 
 Per tot l’exposat el Grup Municipal CIU demana s’adoptin els 
següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Dirigir-se a tots els Grups Polítics del Parlament de 
Catalunya, per instar-los a adoptar les actuacions o disposicions que estimin 
adients a fi de crear el marc ideal perquè les Federacions Esportives Catalanes 
puguin disposar del suport i facilitats necessàries a fi de que les seves 
Seleccions Esportives actuïn i competeixin en tots els àmbits internacionals en 
representació de l’esport català i que el seu dia pugui arribar-se al 
reconeixement per part del COI del Comitè Olímpic de Catalunya. 
 
 Segon.- Dirigir-se al Govern de la Generalitat de Catalunya a fi que 
faci totes les gestions oportunes a tots els nivells, estatal i internacional, per 
facilitar aquesta projecció de l’esport català i que alhora suposarà una 
projecció internacional de Catalunya, així com, que pugui facilitar els fons 
necessaris per tirar endavant aquest projecte, i doni tot el suport tècnic que 
calgui a fi que pugui esdevenir viable la consolidació de la vinculació 
internacional de les Federacions Esportives Catalanes. 
 
 Tercer.- Adherir-se a la Plataforma pro Seleccions Esportives 
Catalanes on s’hi agrupen totes les entitats cíviques i polítiques, així com 
destacades figures de l’esport català, per canalitzar les reivindicacions 
populars en aquest aspecte. 
 
 Quart.- Fer arribar aquesta moció a tots els Grups Polítics del 
Parlament de Catalunya, al Govern de la Generalitat de Catalunya i a la 
Plataforma pro Seleccions Esportives Catalanes.” 
 
 
 
 
 27.- Moció del Grup Municipal Socialista, referent a les 
Seleccions Nacionals Catalanes. 
 
 
 ”La ciutat de Cornellà de Llobregat té una àmplia xarxa d’entitats 
esportives i d’esportistes que practiquen la majoria de disciplines esportives. 
Alguns d’aquests clubs i esportistes participen en competicions a Catalunya, a 
Espanya i al món, aquesta manifestació de suport actiu a la pràctica del 
esport mostra de forma inequívoca la vocació esportiva dels ciutadans i 
ciutadanes de Cornellà. 
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 L’evolució positiva del món esportiu cornellanenc ha estat possible a 
la complicitat establerta entre el moviment associatiu i les seves institucions 
més pròximes, fonamentalment l’Ajuntament i la diputació Provincial. Amb el 
voluntarisme dels membres de les entitats i els recursos econòmics del món 
local s’ha desenvolupat un conjunt d’instal.lacions esportives, s’ha aconseguit 
la col.laboració d’ens privats en el suport econòmic a clubs esportius, i s’ha 
ajudat a esportistes perquè poguessin desenvolupar correctament la seva 
trajectòria esportiva. 
 
 Mentrestant hem estat esperant que el Govern de la Generalitat de 
Catalunya, fes propostes legislatives relacionades amb la promoció de l’esport, 
o que en els pressupostos de cada any s’incloguessin partides pressupostàries 
que contemplessin inversions en noves instal.lacions esportives, o destinessin 
recursos econòmics suficients a les Federacions esportives catalanes, però com 
ens té acostumat el Govern de la Generalitat, no n’hi ha lloc per a la 
satisfacció, Cornellà és un bon exemple. 
 
 Ara davant la sol.licitud del conjunt del món esportiu català de 
participar en competicions, lligues, campionats, jocs i certàmens que se 
celebrin en àmbits superiors als de Catalunya, sorprèn l’inusitat moviment i 
entusiasme d’aquells que durant aquests anys han fet de la desídia la seva 
millor gestió esportiva, i resulta preocupant que aquesta actitud coincideixi 
amb la proximitat de la celebració de les eleccions autonòmiques. 
 
 Per això seria convenient que aquest protagonisme interessat, que 
menysprea el sentit comú i situa una demanda raonable en un element 
perniciós per la convivència, deixés com a protagonista fonamental al món de 
l’esport i en primer lloc les seves federacions. 
 Per aquests motius el Grup Municipal Socialista proposa al Ple 
l’adopció del següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Instar al Govern de la Generalitat la elaboració d’un pla de 
promoció de l’esport en tots els seus àmbits i gèneres. 
 
 Segon.- Instar als grups polítics del Parlament de Catalunya perquè 
en els pressupostos de la Generalitat, s’incorporin noves dotacions 
econòmiques per inversions en infrastructures esportives i recolzar els 
estaments esportius federats i els relacionats amb l’esport base. 
 
 Tercer.- Fer arribar als grups polítics del Parlament de Catalunya el 
suport a les iniciatives legislatives que es presentin, i que tinguin com objectiu 
promoure i reconèixer que les seleccions catalanes participin en 
esdeveniments de qualsevol àmbit de caràcter oficial o amistós segons 
s’escaigui, i d’acord amb el que s’estableix a les normes de les federacions 
internacionals.” 
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 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arevalo, per manifestar que amb caràcter 
previ al Ple, s’ha arribat a l’acord de modificar el redactat d’alguns aspectes de 
la Moció del Grup Municipal Socialista, de manera que la Moció presentada pel 
Grup Municipal de CIU es retiraria, sotmetent-se a votació la Moció 
presentada pel Grup Municipal Socialista amb la següent redacció: 
 
 “La ciutat de Cornellà de Llobregat té una àmplia xarxa d’entitats 
esportives i d’esportistes que practiquen la majoria de disciplines esportives. 
Alguns d’aquests clubs i esportistes participen en competicions a Catalunya, a 
Espanya i al món, aquesta manifestació de suport actiu a la pràctica de 
l’esport mostra de forma inequívoca la vocació esportiva dels ciutadans i 
ciutadanes de Cornellà. 
 
 L’evolució positiva del món esportiu cornellanenc ha estat possible a 
la complicitat establerta entre el moviment associatiu i les seves institucions 
més pròximes, fonamentalment l’Ajuntament i la Diputació provincial. Amb el 
voluntarisme dels membres de les entitats i els recursos econòmics del món 
local s’ha desenvolupat un conjunt d’instal.lacions esportives, s’ha aconseguit 
la col.laboració d’ens privats en el suport econòmic a clubs esportius, i s’ha 
ajudat a esportistes perquè poguessin desenvolupar correctament la seva 
trajectòria esportiva. 
 
 Per una altra banda ara es un moment especial e intensiu en el 
desenvolupament del món de l’esport, per això cal que el Govern de la 
Generalitat de Catalunya fes propostes legislatives relacionades amb la 
promoció de l’esport, que en els pressupostos de la Secretaria d’Esport de la 
Generalitat s’incloguin partides pressupostàries que contemplin noves 
inversions en instal.lacions esportives, i també es destinin recursos econòmics 
suficients a les Federacions esportives catalanes. 
 
 Ara davant la sol.licitud del conjunt del món esportiu català de 
participar en competicions, lligues, campionats, jocs i certàmens que se 
celebrin en àmbits superiors als de Catalunya, seria convenient que aquesta 
demanda no tingués cap connotació d’ús partidista, i és deixés com a 
protagonista fonamental al món de l’esport i en primer lloc a les seves 
federacions. 
 
 Per aquests motius el Grup Municipal Socialista proposa al ple 
l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Instar al Govern de la Generalitat la elaboració d’un pla de 
promoció de l’esport en tots els seus àmbits i generes. 
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 Segon.- Instar als grups polítics del Parlament de Catalunya perquè 
en els pressupostos de la Generalitat, s’incorporin noves dotacions 
econòmiques per inversions en infrastructures esportives i recolzar els 
estaments esportius federats i els relacionats amb l’esport base. 
 
 Tercer.- Fer arribar als grups polítics del Parlament de Catalunya el 
suport a les iniciatives legislatives que es presentin, i que tinguin com objectiu 
promoure i reconèixer que les seleccions catalanes participin en 
esdeveniments de qualsevol àmbit de caràcter oficial o amistós segons 
s’escaigui, i d’acord amb el que s’estableix a les normes de les federacions 
internacionals.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’IC-
EV, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que es congratula de la 
redacció final, i dir que en la redacció anterior la Diputació anava en 
minúscula. Comparteix la moció, i s'ha d'aconseguir assolir el dret a que les 
Federacions es constitueixin. Una altra cosa és quins diners es facin servir per 
a finançar-les. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que està d'acord amb el tema, 
però no a que es consideri de primerísim ordre, i que es desviïn els altres 
temes importants. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar la seva postura en contra, dient 
que es molt bonic recolzar una selecció catalana quan no s'atén l'esport en 
general, preguntant-se d'on sortirà la despesa. Primer s'ha d'atendre a que els 
Ajuntaments facin als contribuents les transferències de la Generalitat, per 
poder promocionar l'esport a nivell municipal. 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’IC-EV, 
senyor Frederic Prieto i Caballé,  per contestar al senyor Rosas que el tema de 
la financiació no és aquest. El finançament de les seleccions de Catalunya i 
Espanya hauria de ser a través d'empreses. 
 
 Finalment intervé el  senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per  
manifestar que és important abordar els compromisos pressupostaris 
necessaris per fer la promoció de l'esport. 
 
 Després de tot això es retira el punt número 26 i se sotmet a votació 
la Moció presentada pel Grup Municipal Socialista amb el text últimament 
transcrit, que és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 28.- Precs i preguntes. 
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 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CIU, senyor Antoni Cortada i Valls, per fer un prec en relació amb la Rambla 
Anselm Clavé, manifestant que el seu partit ha fet una enquesta sobre el 
tancament de la circulació els caps de setmana, i entre 85 persones 
enquestades, el 96% no estan d'acord, però ningú els fa cas, per la qual cosa 
demana que l'Ajuntament es pronunciï sobre el tema. 
 
 En relació amb aquest tema intervè el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que en el seu moment ja va crear molta polèmica i es 
va acordar així, però que malgrat tot, es reuneixi amb els senyors Balmón i 
Martínez per parlar del tema. 
 
 Acontinuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per preguntar si es dóna la llicència d'activitat a 
un comerç o una indústria quan no té la llicència d'ocupació, i quan l'entorn 
no esta urbanitzat. 
 
 Així mateix, el senyor Rosas pregunta, per què l'Avinguda dels 
Ferrocarrils Catalans, es diu així en una banda i en una altra es diu Salvador 
Dalí. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de Règim 
Interior i Governació, senyor Altonio Balmón Arévalo, per a, en relació amb les 
preguntes realitzades pel senyor Rosas, contestar que això es va aprovar ja pel 
ple el seu dia d'aquesta manera. 
 
 A continuació el senyor Rosas dóna les gràcies al senyor Salabert 
Parramón per l'aclariment que li ha fet sobre la seva consulta en relació amb 
l'empresa municipal EMDUCSA, però, malgrat tot, pensa que si ell ho hagués 
fet, el senyor Salabert no ho acceptaria. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per matisar la qüestió sobre els terrenys d'EMDUCSA al polígon 
Fatjó, demanant al senyor Rosas que ho comprovi a l'Inventari de béns de 
l'Ajuntament. 
 
 Novament intervè el senyor Amador Rosas Outes, per donar les 
gràcies per la no invitació als actes que varen tenir lloc per celebrar 
l'aniversari dels drets humans, contestant el senyor Alcalde que no era un acte 
de l'Ajuntament solament, sinó que era conjunt amb altres Institucions, però 
que de totes maneres, si nó es va fer, està malament. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP,  
senyor Francisco Sánchez Granada, per manifestar que el seu Grup, moltes 
vegades, vota en contra per no tenir tota la informació. Així mateix demana 
que se'ls passi cada dia el llistat dels documents del Registre d'Entrada de 
l'Ajuntament, així com de les multes diàries que imposa la Guàrdia Urbana.  
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 Seguidament pren de nou la paraula el senyor Alcalde, José 
Montilla Aguilera, per contestar sobre aquest tema, que això no es farà. Un 
altra cosa és que demani un document concret, però amb caràcter genèric no. 
 
 Per últim, pren la paraula la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per fer els precs següents: 
 
 PRECS: 
 
  1- Que al Passatge Dolors Almeda, hi ha dues reixes que estan 
trencades i aixecades, amb el consegüent perill que això comporta. 
 
 2- Que els passats mesos d'octubre i novembre, va fer uns precs i va 
demanar una documentació que encara no se li ha fet arribar, ni se li ha 
contestat. 
 
 Seguidament intervé el  senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
contestar, que tan aviat estigui a punt, se li farà arribar la documentació i la 
resposta. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i quaranta-cinc 
minuts, signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària General, que ho certifico. 
 
 


